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Protokół Nr III/19 
z III Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 29 marca 2019 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz.1200 

Zakończenie posiedzenia       - godz.1930 

Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 24 
 

Przed rozpoczęciem obrad sesji Rada Powiatu w Olsztynie uczciła chwilą ciszy 
niedawno zmarłą Irmgard Vogelsang, deputowaną do landtagu Dolnej Saksonii, odznaczoną 
Złotym Krzyżem Zasługi RP za działalność na rzecz polsko-niemieckiej współpracy 
regionalnej, założycielką Towarzystwa Polsko-Niemieckiego w regionie Osnabrück, jedną z 
pierwszych osób, które zapoczątkowały partnerstwo między Powiatami Olsztyńskim i 
Osnabrück. 

Pan Starosta Andrzej Abako oraz Pan Przewodniczący Jerzy Laskowski złożyli 
również podziękowania st. bryg. Andrzejowi Górzyńskiemu Komendantowi Miejskiemu 
Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie oraz mł. ogn. Łukaszowi Rońda i mł. ogn. Rafałowi 
Świderskiemu z JRG 2 KM PSP w Olsztynie, za przeprowadzenie szkolenia z zakresu 
pierwszej pomocy przedmedycznej, które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Olsztynie. 

 
  
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 

Pan Jerzy Laskowski, Przewodniczący Rady Powiatu, otworzył III Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał zebranych radnych, gości oraz pracowników 
Starostwa. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista gości stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, lista pracowników Starostwa stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. Pan Przewodniczący poinformował, że w chwili obecnej na sali jest 24 radnych, co 
wobec 25 osobowego składu Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. Następnie przypomniał, że w związku z obowiązkiem prawnym 
ciążącym na administratorze, wizerunek i głos uczestników obrad Rady Powiatu w Olsztynie 
będzie utrwalany i transmitowany zgodnie z RODO oraz ustawą o samorządzie powiatowym 
i ustawą o dostępie do informacji publicznej. Szczegółowe informacje na ten temat zostały 
zamieszczone na stronie internetowej BIP Starostwa Powiatowego w Olsztynie oraz na 
drzwiach wejściowych do sali sesyjnej Starostwa.  

Pan Jerzy Laskowski przypomniał wszystkim radnym o obowiązku zalogowania się 
do systemu, który umożliwia branie udziału w dyskusji i głosowaniu. Pan Przewodniczący 
powiedział, że zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym radnym jest 
przesyłany porządek obrad. Porządek obrad nie podlega głosowaniu, natomiast zmiany do 
przesłanego porządku obrad wprowadzić może rada powiatu bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady, co w wypadku Rady Powiatu w Olsztynie wynosi 13 
głosów. Przewodniczący poinformował, że porządek obrad przesłany został w materiałach na 
sesję (porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu). Przewodniczący Rady Powiatu 
zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku obrad.  

Pan Andrzej Abako zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na 
wycofaniu projektu uchwały dotyczącej emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu przez Powiat Olsztyński a tym samym usunięciu punktu 8 
pn.: ,,Emisja obligacji komunalnych przez Powiat Olsztyński” z ustalonego porządku obrad. 
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Pan Jerzy  Laskowski wniósł o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu 
po punkcie 18 „Rozpatrzenie skargi” dodatkowego punktu 19 pn.: „Prace komisji Rady 
Powiatu” obejmującego rozpatrzenie następujących projektów uchwał: 
- projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki na rok 2019,  
- projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowej na rok 2019, 
- projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, 

Kultury Fizycznej i Promocji na rok 2019, 
- projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych na 

rok 2019. 
Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie nad wnioskiem wniesionym przez Pana 

Starostę w sprawie wycofania projektu uchwały dotyczącej emisji obligacji komunalnych 
oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu a tym samym usunięciu punktu 8 pn.: ,,Emisja 
obligacji komunalnych przez Powiat Olsztyński”.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, 
Kazimierz Olejarz, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (1) 
Bogumił Kuźniewski  

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 

Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie nad wnioskiem w sprawie zmiany 
porządku obrad polegającą na wprowadzeniu nowego punktu 18 pn.: „Prace komisji Rady 
Powiatu”.  

 
 Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Lech Nitkowski, 
Kazimierz Olejarz, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (1) 
Bogumił Kuźniewski  

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad wraz z przyjętymi 

poprawkami. 
 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
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3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Sprawy bezpieczeństwa w Powiecie Olsztyńskim 
– sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 
– sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie, 
– sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej 

w Olsztynie. 
5. Informacja o sytuacji na rynku pracy w Powiecie Olsztyńskim. Działania Urzędu Pracy 

Powiatu Olsztyńskiego w 2018 roku. 
6. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2019 
 podjęcie uchwały (druk nr 10). 
7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2019-2039 
 podjęcie uchwały (druk nr 11). 
8. Udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego 
 podjęcie uchwał (druki nr 13, 14, 15). 
9. Określenie zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych  
 podjęcie uchwały (druk nr 16). 
10. Gospodarowanie mieniem Powiatu 
 podjęcie uchwały (druk nr 17). 
11. Funkcjonowanie szkół i placówek na terenie powiatu olsztyńskiego 
 podjęcie uchwał (druki nr 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29). 
12. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego 
 podjęcie uchwały (druk nr 30). 
13. Powołanie rad społecznych szpitali 
 podjęcie uchwał (druki  nr 31, 32, 33, 34).  
14. Utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przy Gospodarstwie Rybackim 
 podjęcie uchwał (druki  nr 35, 36).  
15. Przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow – 

Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia” 
 podjęcie uchwały (druk nr 37). 
16. Powołanie Komisji Statutowej 
 podjęcie uchwały (druk nr 38). 
17. Rozpatrzenie skargi. 
18. Prace Komisji Rady. 
19. Sprawy różne i wolne wnioski. 
20. Zamknięcie obrad Sesji. 

 
Pkt 2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił o zabranie głosu Pana Starostę. 
Pan Andrzej Abako powiedział, że w okresie od ostatniej sesji Rady Powiatu 

w Olsztynie (20 grudnia 2018 r.) odbyło się 17 posiedzeń Zarządu Powiatu w Olsztynie. 
Efektem prac Zarządu są między innymi projekty uchwał, które są ujęte w porządku obrad 
sesji. 

Ponadto Zarząd zajmował się m.in. następującymi sprawami:  
Jeśli chodzi o funkcjonowanie jednostek organizacyjnych Powiatu, Zarząd dwukrotnie 

dokonywał zmian w Regulaminie organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Olsztynie. 
Zmiany miały charakter techniczny i dotyczyły m.in. wpisania do regulaminu obowiązków 
ustawowych w zakresie przygotowania raportu o stanie powiatu oraz kwestii ustalenia 
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podziału Wydziałów Starostwa, podlegających bezpośredniemu nadzorowi Starosty 
i Wicestarosty. 

Zarząd Powiatu postanowił przystąpić do prac nad zmianą systemu zarządzania 
domami dla dzieci w Powiecie Olsztyńskim. Powołany został zespół, którego zadaniem 
będzie opracowanie propozycji zmian w zakresie obsługi ekonomiczno – administracyjnej 
i organizacyjnej domów dla dzieci Powiatu Olsztyńskiego. Założeniem jest stworzenie 
jednostki, której zadaniem będzie obsługa administracyjna i księgowa wszystkich placówek, 
z jednym dyrektorem. 

W sprawie realizacji budżetu Zarząd Powiatu dwukrotnie dokonywał zmian 
w budżecie Powiatu na rok 2018 i czterokrotnie zmian w budżecie Powiatu na rok 2019. 

Komendant Miejski Policji w Olsztynie zwrócił się do Zarządu Powiatu z prośbą 
o wsparcie finansowe kwotą 190.000 zł na zakup 9 samochodów, w tym 4 aut 
specjalistycznych. Zakup będzie w 50% sfinansowany z Komendy Głównej Policji, a w 50% 
z funduszu wsparcia Policji. Zarząd postanowił wesprzeć Policję we wnioskowanej kwocie. 

Zarząd Powiatu przyjął sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu za rok 2018. 
Sprawozdanie będzie teraz przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej i Rady Powiatu na sesji 
absolutoryjnej. 

W zakresie gospodarowania mieniem, Zarząd Powiatu, jako strona, brał udział 
w postępowaniach administracyjnych dotyczących ustalenia odszkodowań za grunty przejęte 
z mocy prawa na własność Powiatu Olsztyńskiego przy realizacji zadań: „Przebudowa drogi 
nr 1430N w zakresie budowy ścieżki pieszo – rowerowej wzdłuż drogi nr 1430N Dywity – 
Różnowo” oraz ,,Rozbudowa drogi powiatowej nr 1425N Podlejki – Olsztynek w gm. 
Olsztynek na odcinku około 600 m przy włączeniu do węzła S51 Olsztynek Wschód wraz 
z rozbudową skrzyżowania na rondo w ramach inwestycji pn.: Centrum Dystrybucyjne 
Olsztynek”. 
 W okresie między sesjami Zarząd wydał: 
- 11 postanowień w sprawie uzgodnienia miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego, 
- 9 zgód właścicielskich na dysponowanie nieruchomościami powiatowymi na cele 
budowlane, 
- 6 opinii w sprawie zaliczenia dróg publicznych do innej kategorii dróg. 
 

Jeśli chodzi o sprawy drogowe, w dniu 1 stycznia 2019 r. Pan Jacek Szydło objął 
stanowisko etatowego członka Zarządu Powiatu. W zakresie obowiązków etatowego członka 
Zarządu znajdują się sprawy związane z zarządzaniem drogami i organizacją powiatowego 
transportu publicznego. 

Zarząd Powiatu rozstrzygnął konkurs na stanowisko Dyrektora Powiatowej Służby 
Drogowej w Olsztynie. W konkursie zostały złożone 3 oferty. W wyniku procedury 
konkursowej, na stanowisko Dyrektora wybrano Pana Dariusza Jasińskiego. Nowy Dyrektor 
objął stanowisko w dniu 1 lutego 2019 r. 

Zarząd, na wniosek Powiatowej Służby Drogowej, podjął decyzję o przeznaczeniu 
dodatkowych środków w kwocie 600.000 zł na zimowe utrzymanie dróg powiatowych 
przesuwając pieniądze z bieżącego utrzymania w okresie wiosenno-letnim. W przyszłym 
sezonie zimowym Zarząd planuje podjąć rozmowy z wójtami i burmistrzami na temat 
ewentualnego dołożenia się gmin do zimowego utrzymania dróg powiatowych. Standardy na 
poszczególnych drogach będą mogły być podwyższone, o ile wójtowie i burmistrzowie 
dofinansują różnicę pomiędzy naszym standardem zimowego utrzymania, a standardem, 
którego oczekują poszczególne gminy. Na taki krok zdecydował się w tym roku np. Wójt 
Gminy Dywity i Wójt Gminy Stawiguda. 
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Zarząd Powiatu spotkał się z Panią Justyną Sarną, Dyrektorem Wydziału Strategii 
Funduszy Europejskich Urzędu Miasta w Olsztynie. Tematem spotkania były problemy 
z realizacją Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. Po spotkaniu, Zarząd Powiatu polecił 
Powiatowej Służbie Drogowej rozpoczęcie przygotowań do przetargu na wykonanie zadania 
pn.: „Przebudowa drogi powiatowej 1442N od skrzyżowania z DK51 w miejscowości 
Spręcowo do miejscowości Tuławki, dalej drogą powiatową 1449N przez Gady do drogi 
powiatowej 1430N, dalej drogą powiatową 1430N przez miejscowość Barczewko do DK16”. 
Marszałek Województwa nadal jednak nie ogłosił konkursu, w którym będziemy mogli 
ubiegać się o środki na realizację tej inwestycji. 

W zakresie spraw oświatowych, w okresie między sesjami Zarząd Powiatu rozpatrzył 
i zatwierdził 24 sprawozdania merytoryczno-finansowych z wykonania zadań publicznych 
o charakterze ponadgminnym, współfinansowanych z budżetu Powiatu Olsztyńskiego w 2018 
roku. 

Zgodnie z wnioskiem Wydziału Oświaty, Zarząd Powiatu zatwierdził plan naboru do 
klas pierwszych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Olsztyński na rok 
szkolny 2019/2020. Plan zakłada nabór na poziomie 456 uczniów w 19 oddziałach. Nabór do 
Powiatowej Szkoły Muzycznej I Stopnia w Dywitach przewidziano na poziomie 110 uczniów 
w 10 grupach. 

Zarząd Powiatu ogłosił konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych 
im. biskupa Ignacego Błażeja Krasickiego w Smolajnach. Termin składania ofert upływa 
10 kwietnia 2019 r. 

Delegacja Powiatu, na czele ze Starostą odbyła wizytę w Ministerstwie Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego. Tematem spotkania była przyszłość Powiatowej Szkoły 
Muzycznej I Stopnia w Dywitach. W opinii Ministerstwa porozumienie, jakie Powiat zawarł 
z Ministrem Kultury, nie pozwala na tworzenie kolejnych filii szkoły muzycznej. 
W niedalekiej przyszłości Powiat będzie musiał stanąć przed koniecznością przekształcenia 
filii Szkoły Muzycznej w Dywitach w  samodzielne placówki. 

W dniu 31 stycznia 2019 roku minął termin w sprawie składania wniosków 
dotyczących wytypowania najlepszych sportowców, trenerów i działaczy sportowych 
Powiatu Olsztyńskiego w roku 2018. Gala Sportu, podczas, której odbędzie się uroczyste 
wręczenie nagród i wyróżnień za wybitne osiągnięcia sportowe odbędzie się 26.04.2019 roku 
w Powiatowej Hali Widowiskowo-Sportowej w Zespole Szkół w Biskupcu. 

W dniu 25.03.2018 roku w Zespole Szkół w Dobrym Mieście odbyło się spotkanie 
z pracodawcami, z którymi placówka współpracuje w zakresie kształcenia praktycznego 
uczniów szkół branżowych. Rozmowy dotyczyły dalszej współpracy. 

Jeśli chodzi o sprawy z zakresu ochrony zdrowia, Zarząd Powiatu odbył posiedzenie 
wyjazdowe, w trakcie którego zapoznał się z postępem prac w ramach inwestycji pn.: 
„Rozbudowa, przebudowa oraz modernizacja istniejącego Bloku Operacyjnego, Centralnej 
Sterylizatornii i Oddziału Anestezjologii i Intensywnej Terapii Szpitala Powiatowego 
w Biskupcu”. Zarząd spotkał się z dyrekcją Szpitala, obejrzał nowo budowane pomieszczenia 
bloku operacyjnego i centralnej sterylizatorni oraz niedawno wyremontowany Oddział 
Dziecięcy. Zgodnie ze wstępną informacją na temat realizacji przychodów i kosztów za rok 
2018, Szpital Powiatowy w Biskupcu wykazuje stratę w wysokości 1.483.294,94 zł, przy 
planowanej amortyzacji w wysokości 1.177.633,57 zł. W tej sytuacji podmiot tworzący może 
zostać zobowiązany do pokrycia straty szpitala do wysokości 305.661,37 zł. Nie jest to 
jeszcze ostateczny wynik finansowy za 2018 r., który zostanie ustalony po zamknięciu ksiąg 
rachunkowych w dniu 31 marca 2019 r. Szpital oczekuje też na decyzję NFZ w sprawie 
rozliczenia nadlimitów. W przypadku Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym 
Mieście wstępny wynik finansowy zakłada stratę w wysokości 220.723 zł. Kwota ta nie 
przekracza wartości amortyzacji i nie ma ryzyka, iż Powiat będzie zobowiązany do pokrycia 
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straty. Sytuacja finansowa szpitali powiatowych była przedmiotem obrad Konwentu 
Powiatów Województwa Warmińsko-Mazurskiego, który na posiedzeniu w dniu 14 marca 
zdecydował o wystosowaniu stanowiska w tej sprawie. 

W zakresie spraw związanych z ochroną środowiska, Zarząd Powiatu podjął uchwałę 
w sprawie procedury rozpatrywania wniosków o udzielenie dotacji celowej z budżetu 
Powiatu na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej w 2019 r. 
Wnioski można składać do 12 kwietnia 2019 r. O przyznaniu dotacji zdecyduje Zarząd 
Powiatu, w trybie konkursu.W okresie między sesjami Zarząd zatwierdził 7 sprawozdań 
ochotniczych straży pożarnych z wykorzystania dotacji celowej na realizację zadań z zakresu 
ochrony środowiska i gospodarki wodnej w 2018 r. W jednym przypadku Zarząd zdecydował 
o konieczności zwrotu dotacji, z uwagi na to, że nie została ona wykorzystana w wymaganym 
terminie.  

W Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie z przedstawicielami Regionalnej 
Dyrekcji Lasów Państwowych w Olsztynie oraz z nadleśnictwami współpracującymi 
z Powiatem Olsztyńskim. Głównym tematem poruszanym podczas spotkania był problem 
z nadzorem lasów, które nie są własnością skarbu państwa a położone są na terenie powiatu 
olsztyńskiego. 

W zakresie spraw inwestycyjnych, Zarząd wielokrotnie i w różnych aspektach zajmował 
się kwestią realizacji inwestycji pn.: „Modernizacja energetyczna budynku administracyjnego 
Powiatu Olsztyńskiego Placu Bema 5”. Zgodnie z umową wykonawca był zobowiązany do 
realizacji zamówienia do 15 listopada 2018 r. Zadania nie zrealizował i od tego dnia są mu 
naliczane kary umowne. Zarząd analizował kwestię rozwiązania umowy z wykonawcą 
i rozpisania nowego przetargu, jednak ostatecznie zdecydował o nierozwiązywaniu umowy. 
Zarząd uznał, że rozwiązanie umowy z wykonawcą byłoby w chwili obecnej niezasadne. 
Podejmując decyzję, Zarząd kierował się przede wszystkim troską o właściwe rozliczenie 
inwestycji z Instytucją Zarządzającą Regionalnym Programem Operacyjnym Warmia 
i Mazury 2014-2020. W międzyczasie sprawa ta była poddana ocenie Komisji Rewizyjnej, 
która uznała, że wyłączną przyczyną niewłaściwej realizacji inwestycji jest nierzetelność 
wykonawcy. 

Nie udało się wybrać wykonawcy inwestycji pn.: ,,Wymiana systemu pożarowego SAP 
wraz z centralą p.poż w budynku Starostwa Powiatowego w Olsztynie, przy Placu Bema 5”. 
W przewidzianym terminie nie wpłynęła żadna oferta, ze względu na zbyt niską kwotę 
zapewnioną w budżecie (186.839 zł), dlatego też na prośbę Wydziału Budownictwa 
i Inwestycji, Zarząd postanowił zwiększyć wysokość środków21. finansowych na powyższy 
cel o kwotę 70.000 zł tj. do kwoty 256.839 zł. 
 Jeśli chodzi o funkcjonowanie spółek powiatowych, Zarząd Powiatu spotkał się z Panem 
Radosławem Nowosielskim, Prezesem Spółki Fotowoltaika Gryźliny Sp. z o.o., który 
przedstawił zakres działalności spółki, stan majątkowy oraz informację na temat zobowiązań 
finansowych i przychodów spółki w  2018 roku. 
 Zarząd wyraził zgodę na przeprowadzenie inwestycji, która ma doprowadzić do sytuacji, 
że wszystkie obiekty stanowiące infrastrukturę lądowiska w Gryźlinach, będą zasilane 
w energię elektryczną ze stacji transformatorowej elektrowni fotowoltaicznej spółki 
Fotowoltaika Gryźliny. Koszt przebudowy to kwota ok. 18 000 zł netto. Zakres prac 
obejmowałby przebudowę sieci kablowej zasilającej obiekty lądowiska, demontaż 
i przekazanie do ENERGA-OPERATOR SA dzierżawionego dotychczas transformatora lub 
ewentualnie jego likwidację Ze względu na fakt, że lądowisko w Gryźlinach stanowi 
współwłasność Powiatu Olsztyńskiego i Gminy Stawiguda, Zarząd wystąpił do gminy 
z propozycją poniesienia kosztów wykonania niezbędnych prac po połowie, przez 
współwłaścicieli. 
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 Pan Starosta prowadził rozmowy Wójtem Gminy Stawiguda na temat współwłasności 
hangaru znajdującego się na terenie lądowiska oraz o kosztach ponoszonych przez Powiat 
wynikających z utrzymania lądowiska. Gmina wstępnie zadeklarowała, że będzie ponosić 
część kosztów utrzymania lądowiska na poziomie około 50.000 zł rocznie. 

Ze spraw z zakresu współpracy z organizacjami pozarządowymi, Zarząd Powiatu ogłosił 
Otwarty Konkursu Ofert na wykonanie zadań publicznych, związanych z realizacją zadań 
Powiatu Olsztyńskiego, przez organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2019. Termin 
składania ofert upłynął 22 lutego, rozstrzygnięcie konkursu zaplanowano na dzień 28 marca. 

Jeśli chodzi o sprawy z zakresu współpracy międzynarodowej Zarząd Powiatu, 
z inicjatywy Pana Artura Wrochny postanowił podjąć działania mające na celu przystąpienie 
Powiatu Olsztyńskiego, jako członka wspierającego, do Międzynarodowej Sieci Miast 
Cittaslow. Zarząd skierował sprawę do Pani Sekretarz z poleceniem rozpoznania warunków 
i procedury przystąpienia Powiatu Olsztyńskiego do Cittaslow. 

Starosta Olsztyński, wraz z delegacją Starostów Województwa, odbył wizytę w Brukseli. 
Delegacja odwiedziła m.in. Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz 
Parlament Europejski. 

Delegacja Powiatu Olsztyńskiego w dniach 11-12 stycznia 2019 r uczestniczyła 
w tradycyjnym spotkaniu noworocznym w Powiecie Osnabrück. Podczas wyjazdu 
uzgodniono plan współpracy pomiędzy powiatami w roku bieżącym. Obejmuje on m.in.:  

 wizytę Rady Powiatu w Osnabrück, gdzie poruszane będą kwestie dotyczące 
rozwoju i współpracy gospodarczej obu Powiatów, 

 wizytę polskich przedstawicieli na polsko-niemieckim Forum Kobiet 
w Niemczech, gdzie tematem przewodnim będzie przemoc w rodzinie, 

 przyjazd doPolski grupy CARITAS z Diecezji Osnabrück, 
 przyjazd do Powiatu Olsztyńskiego przedstawicieli Niemieckiej Regionalnej Izby 

Przemysłowo-Handlowej, 
 polsko-niemiecką wymianę młodzieży, 
 obchody 20 lecia partnerstwa Powiatu Osnabrück z Powiatem Olsztyńskim. 

 
Od 12 lat w Polsce i na Węgrzech obchodzony jest Dzień Przyjaźni Polsko-

Węgierskiej. Pamięć o wspólnym dziedzictwie kulturowym obu narodów pielęgnuje też 
samorząd Powiatu Olsztyńskiego. W przeddzień święta, 22 marca 2019 r., Starosta Olsztyński 
Andrzej Abako złożył kwiaty pod „tablicą węgierską”. 

W trakcie spotkania Andrzej Sassyn - prezes Towarzystwa Przyjaźni Polsko-
Węgierskiej zapowiedział chęć przekazania archiwum Olsztyńskiego Towarzystwa Przyjaźni 
Polsko-Węgierskiej Starostwu Powiatowemu w Olsztynie. Prowadzone są rozmowy 
z Ambasador Węgier panią Orsolyą Kovacs o możliwościach zawiązania partnerstwa 
pomiędzy Powiatem Olsztyńskim i jedną z gmin na Węgrzech.  

W Starostwie Powiatowym w Olsztynie odbyło się posiedzenie Zespołu do spraw 
Ekonomii Społecznej Powiatu Olsztyńskiego. Przewodziła mu Wicestarosta Joanna 
Michalska. W trakcie spotkania omówiono założenia i zasady udziału w projekcie Ośrodka 
Wsparcia Ekonomii Społecznej na lata 2019-2021. 

Spadek bezrobocia i nowe formy aktywizacji zawodowej i społecznej osób bez pracy 
były głównymi tematami posiedzenia Powiatowej Rady Rynku Pracy. Spotkanie odbyło się 
20 marca w Starostwie w Olsztynie. Obecny na spotkaniu Starosta Andrzej Abako 
podziękował Radzie za dotychczasową pracę i podsumował sytuację na rynku zatrudnienia 
w Powiecie Olsztyńskim.  
 Po raz ósmy hodowcy bydła mlecznego i producenci mleka z regionu spotkali się, by 
podsumować wyniki oceny wartości hodowlanej krów za rok ubiegły. Wśród hodowców 
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najlepsze wyniki osiągnęli: Ewa i Wojciech Jończyk (Garzewko), Włodzimierz Pontus 
(Prejłowo), Teodor Kukliński (Przykop), Paweł Policht (Nowa Wieś) i Zdzisław Korowaj 
(Świątki). Listy gratulacyjne oraz upominki wręczył im Pan Jacek Szydło, przedstawiciel 
Zarządu Powiatu. 
 W Starostwie Powiatowym w Olsztynie 25 lutego 2019 r. odbyło się posiedzenie Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Powiatu Olsztyńskiego. Spotkanie poświęcone było 
ocenie stanu bezpieczeństwa pożarowego oraz skuteczności działań Policji w 2018 r. 
Członkowie Komisji pod kierownictwem Przewodniczącego Andrzeja Abako określili 
także kierunki działania w roku bieżącym. 
 W piątek 2 marca odbyła się Olimpiada Wiedzy o Obronie Cywilnej, w której zwyciężyła 
reprezentująca Powiat Olsztyński ekipa Zespołu Szkół w Biskupcu.  
 Już po raz siódmy na terenie powiatu olsztyńskiego organizowano festyny edukacyjno-
prewencyjne pod nazwą „Bezpieczne Ferie” podczas, których przypominano młodym 
mieszkańcom powiatu, jak skorzystać z uroków zimy, unikając jednocześnie sytuacji 
niebezpiecznych W tym roku wzięło w nich udział 1600 uczniów.  
 Po raz trzeci urzędnicy Starostwa Powiatowego w Olsztynie uczestniczyli w szkoleniu 
z pierwszej pomocy przedmedycznej. Szkolenie polegało na utrwalaniu wiedzy na temat 
właściwego zachowania, gdy zachodzi potrzeba udzielenia pomocy zarówno w urzędzie, jak 
i na ulicy. 
 Nieuczciwe praktyki rynkowe stosowane wobec osób starszych, jak nie dać się okraść 
i oszukać oraz senior w ruchu drogowym – to główne tematy debaty społecznej pn.: 
„Porozmawiajmy o bezpieczeństwie seniorów”, która odbyła się w sali sesyjnej Starostwa 
Powiatowego w Olsztynie. W spotkaniu uczestniczyli seniorzy z terenu miasta i powiatu 
olsztyńskiego. 
 Prawie 50 osób wzięło udział w spotkaniu autorskim z twórcami książki pt. „Dzieje 
Powiatu Olsztyńskiego” Wśród gości nie zabrakło osób, które w ciągu minionych 20 lat 
współtworzyły samorząd powiatu, a także historyków, naukowców, dziennikarzy 
i bibliotekarzy.  
 Na szybach Starostwa Powiatowego w Olsztynie pojawiły się prawdziwe dzieła sztuki, 
przedstawiające wszystkie dwanaście gmin Powiatu Olsztyńskiego. Projekty grafik zostały 
przeniesione z obrazów artystki malarki Elżbiety Bonieckiej-Milowicz wykonanych techniką 
akwareli i piórkiem. 
 Ponad 40 samorządowców, dyrektorów instytucji publicznych oraz przedsiębiorców 
wzięło udział w konferencji poświęconej partnerstwu publiczno-prywatnemu, która odbyła 
się 19 marca w Starostwie Powiatowym w Olsztynie. W konferencji uczestniczyło wielu 
ekspertów, przedsiębiorców, samorządowców jak również przedstawiciel Kancelarii Dentons 
Senior PPP Development Manager. 
 W okresie między sesjami odbyło się 21 imprez kulturalno-społecznych,  oraz osiem 
wydarzeń objętych patronatem Starosty Olsztyńskiego mi.in.: 

 podczas 58 plebiscytu na dziesięciu najpopularniejszych sportowców 
województwa warmińsko-mazurskiego Gazety Olsztyńskiej, 11-letni Marsel 
Castalano z Barczewa otrzymał tytuł „Najpopularniejszego sportowca Powiatu 
Olsztyńskiego”, 

 17 lutego odbyła się XXI Wenta Dobroczynna, z której całkowity dochód został 
przekazany Publicznemu Specjalnemu Katolickiemu Ośrodkowi Edukacyjno-
Wychowawczemu w Kruzach (gmina Kolno) na jego dalszy rozwój i poprawę 
standardów nauki niepełnosprawnych dzieci i młodzieży. Organizatorem wydarzenia 
była Akcja Katolicka Archidiecezji Warmińskiej, 
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 z okazji Międzynarodowego Dnia Kobiet, 8 marca w Olsztynie po raz 21 odbyła się 
uroczysta Gala Kobiet Sukcesu. Podczas gali uhonorowane zostały panie wybrane 
przez kapitułę do „Złotej Dziesiątki Kobiet Sukcesu Warmii i Mazur 2019”,  

 63 uczniów z 12 placówek oświatowych z terenu powiatu olsztyńskiego wzięło udział 
w IV Edycji Konkursu Plastycznego „Prawa człowieka – wszyscy rodzimy się 
wolni”, zorganizowanego przez Powiatową Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną 
w Olsztynie wraz z Powiatem Olsztyńskim. Konkurs miał na celu szerzenie wiedzy 
o prawach człowieka, kształtowanie wrażliwości na krzywdę innych ludzi oraz 
wyszukiwanie i rozwijanie talentów plastycznych, 

 23 lutego 2019 roku w Olsztynie odbył się Halowy Turniej w Piłce Nożnej 
zorganizowany przez klub Błękitni Korona Stary Olsztyn-Klewki, 

 w marcu odbył się Festiwal Twórczości Jacka Kaczmarskiego, gdzie organizatorem 
wydarzenia było I Liceum Ogólnokształcące im. Jacka Kaczmarskiego w Olsztynku, 

 23 marca w Szkole Podstawowej nr 34 w Olsztynie odbył się IV Powiatowy Konkurs 
Piosenki „Piosenka na dobre i na złe”, 

 4 kwietnia br. pomiędzy godziną 8:00 a 12:00 w sali sesyjnej Starostwa 
przeprowadzona zostanie akcja poboru krwi. Akcja przeprowadzona zostanie przy 
współpracy z Regionalnym Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Olsztynie. 

 
 Ponadto Starosta Olsztyński poinformował wszystkich zebranych, że od początku 
kadencji odbył ponad 400 spotkań z różnymi osobami i instytucjami, w celu działania na 
rzecz Powiatu Olsztyńskiego oraz jego promocji. 

 
 
Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że interpelacje na piśmie można składać 
w dowolnym momencie a zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu Powiatu Olsztyńskiego interpelacje 
składa się na piśmie w sprawach zasadniczych dla Powiatu. Pan Przewodniczący 
poinformował, że w okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu wpłynęły dwie interpelacje. 
Interpelacja od Pana radnego Andrzeja Moszczyńskiego, na którą odpowiedź została 
udzielona w terminie oraz interpelacja od Pana radnego Mariana Piwcewicza, na którą 
odpowiedź jest przygotowywana. 

Następnie Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są pytania odnośnie sprawozdania 
Starosty? 

Pani Anna Klewiado zapytała, na jakim etapie jest sprawa przedsiębiorcy 
prowadzącego żwirownię, który poprzez swoje działania dokonał zniszczenia drogi na 
odcinku trasy Gołogóra do drogi powiatowej? Czy w ramach porozumienia, które zostało z 
nim zawarte, Przedsiębiorca dokonał naprawy tej drogi? Jeśli tak, to w jakim zakresie? 
Kolejne pytanie dotyczyło ustalenia nowych stawek w ramach utrzymania dróg bitumicznych 
i gruntowych przez gminy. 

Pan Andrzej Abako odnosząc się do sprawy przedsiębiorcy stwierdził, że 
przedsiębiorca nie naprawił uszkodzonej nawierzchni, co więcej domaga się 15.000 zł 
odszkodowania w ramach utraconych korzyści. Niestety sąd uznał rację przedsiębiorcy, co 
stawia Powiat w bardzo trudnej sytuacji. Sytuacja jest o tyle niezrozumiała, że sama Komisja 
Bezpieczeństwa zadecydowała, iż ustawienie znaków ograniczających tonaż na tej drodze jest 
konieczne, aby poprawić bezpieczeństwo w tym miejscu. Pan Starosta powiedział, że 
odwołanie zostało złożone i czekamy na rozstrzygnięcie licząc, że sąd drugiej instancji 
weźmie pod uwagę nasze argumenty. Niestety przedsiębiorca zażądał tym razem kwoty 
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15.000.000 zł, co w przypadku przegranej, oznacza bardzo poważne konsekwencje finansowe 
dla Powiatu. 

Jeśli chodzi o nowe naliczenia stawek, Pan Starosta zapewnił, że trwają prace 
dotyczące wypracowania nowych zasad współpracy z gminami w zakresie utrzymania dróg 
szutrowych. Nowe porozumienia z gminami mają zawierać stawki w wysokości 3.000 zł za 
km drogi. Według Pana Starosty drogi szutrowe powinny być drogami gminnymi a nie 
powiatowymi. 

Pani Krystyna Szter zapytała, co z firmą ALDESA, która zobowiązała się dokonać 
remontu na odcinku drogi Mokiny - Skajboty? 

Pan Andrzej Abako powiedział, że rzeczywiście było zawarte porozumienie z firmą 
ALDESA na wykonie tych robót, ale szczegółowe wyjaśnienia może przedstawi dyrektor 
Powiatowej Służby Drogowej, Pan Dariusz Jasiński. 

Pan Dariusz Jasiński poinformował, że pierwotnie zostało podpisane porozumienie 
z firmą, która zobowiązała się wyremontować ok. 1 km wspomnianej drogi. Wstępny 
kosztorys opiewał na kwotę 800.000 zł. Pod koniec lutego odbyło się spotkanie 
z przedstawicielami ALDESY, która zdecydowała się, w ramach zamknięcia tematu 
i rozliczenia z tej inwestycji przekazać Powiatowi Olsztyńskiemu ok. 150.000 zł. Pan Jasiński 
stwierdził, że liczy na to, że dzięki negocjacjom uda się wyegzekwować kwotę wyższą od 
proponowanej, czyli około 200.000 zł. 

Pan Marian Piwcewicz odnosząc się do wypowiedzi Pana Starosty dotyczącej 
zadłużenia szpitali zapytał, czy zadłużenie to wynika z nadwykonań, czy jest spowodowane 
działalnością szpitali ogólnie? W 2017 roku, ówczesny Minister Zdrowia, dr Radziwiłł 
przeznaczył na oddłużenie szpitali około 1.000.000.000 zł, z czego jednak nie skorzystały 
nasze placówki. W związku z powyższym, czy w 2018 roku utworzono taką pulę w celu 
redukcji zadłużenia? 
 Kolejne pytanie dotyczyło Fotowoltaiki Gryźliny, a dokładnie wykorzystania 
elektrowni słonecznej znajdującej się na lądowisku w Gryźlinach. Pan Piwcewicz zapytał, czy 
z energii, jaka jest tam wytwarzana mają być docelowo utrzymywane obiekty infrastruktury 
lotniczej i czy w całości pokryje to zapotrzebowanie na energię? Czy spółka będzie korzystała 
również ze źródeł konwencjonalnych, zwłaszcza, że farma fotowoltaiczna nie działa przez 
całą dobę? Na koniec Pan Piwcewicz zapytał, kto był inicjatorem tego przedsięwzięcia- 
specjaliści czy zarząd Fotowoltaiki? 
 Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytanie dotyczące szpitali stwierdził, iż 
sytuacja finansowa szpitali uległa znacznemu pogorszeniu. Zadłużenia w tych placówkach 
były, ale występowały w ramach amortyzacji, co nie wiązało się z dofinansowaniem szpitali 
przez Powiat. Rok 2019 jest pierwszym, w którym szpitale wykonując zadania 
i nadwykonania osiągnęły stratę ponad amortyzację. Niestety punkty i ryczałty wyceniane są 
zbyt nisko, jedynie na poziomie z roku 2015, co przy jednoczesnym wzroście płac i kosztów 
energii prowadzi do zadłużeń w służbie zdrowia. Z danych przekazanych przez 
Ogólnopolskie Stowarzyszenie Szpitali wynika, że w 2015 roku 68% szpitali nie było 
zadłużonych, natomiast dziś jedynie 31% placówek osiągają straty poniżej amortyzacji. Pan 
Starosta poinformował, że trwa akcja protestacyjna przedstawiająca fatalną kondycję 
finansową placówek, spowodowaną rosnącymi obciążeniami i niską wyceną świadczeń. 
Jednocześnie podczas Konwentu, który odbył się w kwietniu a którego tematem przewodnim 
była sytuacja szpitali, Pan Andrzej Zakrzewski, dyrektor wojewódzkiego oddziału NFZ, 
poinformował, iż zostało zawarte porozumienie z panem Ministrem w sprawie przekazania 
kwoty 360.000.000 zł na oddłużenie szpitali powiatowych, czyli średnio 1.000.000 zł na 
każdy szpital. Niestety po wyliczeniach okazało się, iż Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Dobrym Mieście nie otrzyma nic, a Szpital w Biskupcu jedynie 150.000 zł. Niestety z tego 
podziału wynika, że zróżnicowanie dotyczące przekazywanych funduszy uzależnione jest od 



 11

położenia placówki na terenie kraju. Pan Starosta stwierdził, że niezbędna będzie zmiana 
procesu finansowania służby zdrowia, oraz podniesienie wyceny ryczałtu o 15%, co 
spowoduje, że szpitale powiatowe wyjdą z zapaści w jakiej się znalazły. Pan Starosta wyraził 
nadzieję, że wkrótce NFZ zapłaci szpitalom przynajmniej w jakiejś części za nadlimity i uda 
się zamknąć rok 2018 kwotą straty, nie wykracza poza amortyzację. 
 Odnośnie Spółki Fotowoltaika Gryźliny Pan Starosta powiedział, że na dwa miesiące 
przed końcem umowy operator, który dostarczał nam energię ogłosił upadłość. Niestety 
w konsekwencji przez dwa miesiące naliczano nam kwoty czterokrotnie wyższe niż te, na 
które opiewała dotychczasowa umowa. W związku z tą sytuacją Powiat zdecydował się 
zainwestować kwotę 18.000 zł na remont transformatora i tym samym przejść na zasilanie 
lotniska ze źródeł Fotowoltaiki. Aby obniżyć koszty energii Powiat wspólnie z Gminą 
Stawiguda sfinansuje tę inwestycję, co w rezultacie spowoduje zmniejszenie kosztów energii 
a tym samym również utrzymania samego lądowiska. Jeśli chodzi o samo funkcjonowanie 
lądowiska, w przeszłości było podpisane porozumienie z Gminą Stawiguda, gdzie ta 
zobowiązała się do pokrycia 50% kosztów utrzymania tego obiektu. Niestety w 2014 roku 
porozumienie zostało wypowiedziane, a pomieszczenia znajdujące się na tym terenie 
przekazane Powiatowi Olsztyńskiemu. Pan Starosta ma nadzieję, że od 1.04.2019 roku będzie 
obowiązywać nowe porozumienie, które zobowiąże zarówno Powiat jak i Gminę Stawiguda 
do równego partycypowania w utrzymaniu lądowiska. Z informacji przekazanych przez 
spółkę Fotowoltaika,  zamknęła ona rok 2018 nadwyżką w wysokości 100.000 zł. Kwota ta 
nie wynika wprost z produkcji energii, ale z działalności ubocznej spółki czyli z tytułu dopłat 
jakie otrzymuje z utrzymywania łąk i nieużytków. Pan Starosta poinformował również, że 
w związku ze zwiększoną kwotą spłaty rat kredytu przez spółkę, niezbędne będzie rozłożenie 
tego zadłużenia na dłuższy okres. Dzięki temu raty zostaną zmniejszone, a Powiat nie będzie 
zmuszony dofinansowywać spółki. 
 Pan Marcin Frączek odnosząc się do wypowiedzi Pana Jasińskiego, stwierdził, że 
Powiat coraz częściej boryka się z problemami związanymi z wykonaniem danej inwestycji 
drogowej. Wiele takich inwestycji ma swój finał w sądzie, gdzie Powiat musi dochodzić 
swoich praw. W związku z powyższym, w celu zabezpieczenia się przed kolejnymi 
przypadkami niewywiązywania się wykonawców z zaplanowanej inwestycji, Pan Frączek 
zaproponował, aby przyszłe porozumienia zawierały zapisy dotyczące zabezpieczenia 
należytego wykonania po zakończeniu prac przez daną firmę. Dzięki temu rozwiązaniu 
inwestor, aby móc ubiegać się o zwrot zabezpieczenia, będzie zmuszony poprawić na tyle 
stan remontowanej lub budowanej drogi, żeby ta nadawała się do użytkowania. Jeśli 
przedsiębiorca nie wywiąże się z umowy Powiat Olsztyński będzie mógł wykorzystać te 
pieniądze na wykonanie zastępcze. Pan Frączek stwierdził, że tylko w ten sposób będziemy 
mogli bronić swoich dróg. Jednym z przykładów takiej inwestycji jest wspomniana przez 
Pana Dyrektora droga, znajdująca się na terenie gminy Barczewo, gdzie porozumienie zostało 
podpisane na 800.000 zł, a teraz firma wycofując się z dokończenia prac, proponuje 150.000 
zł w celu załatwienia sprawy, przy czym całkowity koszt wykonania tego zadania 
przypuszczalnie zamknie się w kwocie około 1.000.000 zł. 
 Pan Lech Jan Nitkowski powiedział, że podczas spotkania Komisji Gospodarki Pan 
Starosta zapewniał, że Powiat będzie ubiegał się o środki państwowe na przebudowę drogi 
Bartołty-Leszno. W związku z powyższym Pan Nitkowski poprosił Pana Starostę, aby zajął 
w tej sprawie oficjalne stanowisko i uspokoił społeczeństwo, Sołtysa oraz rady sołeckie, co 
do sfinansowania tej inwestycji. 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił, aby zadawać konkretne pytania odnośnie 
sprawozdania Pana Starosty. 
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 Pan Andrzej Abako potwierdził, że zmiany w budżecie zakładają nowe zadania 
inwestycyjne, w tym budowę nakładki drogi Bartołty-Leszno. Jednocześnie stwierdził, że 
liczy na ścisłą współpracę z Burmistrzem Barczewa odnośnie realizacji tej inwestycji. 
 Pan Andrzej Moszczyński zapytał o ostateczny termin zakończenia prac związanych 
z modernizacją energetyczną budynku administracyjnego Powiatu Olsztyńskiego. Zaznaczył 
przy tym, że pod koniec czerwca mija termin rozliczenia dofinansowania, jakie otrzymał 
Powiat w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego. 
 Pan Andrzej Abako poinformował, że w poniedziałek odbyło się spotkanie, 
w którym uczestniczyli wykonawca, kierownik budowy, inżynier nadzorujący oraz osoby 
z Wydziału Budownictwa. Podczas spotkania ustalono 19 kwietnia, jako termin na wykonanie 
tej inwestycji. Jest to ostateczna data złożenia przez wykonawcę inwestycji do odbioru. Jeśli 
nie spełni tego warunku, umowa zostanie rozwiązana. 
 Pan Andrzej Moszczyński stwierdził, że kary związane z opóźnieniami związanymi 
z ukończeniem tej inwestycji przekraczają to, co jest do wypłacenia. Reasumując na dzień 
dzisiejszy wykonawca pracuje za darmo. Dlatego podczas spotkania Komisji Rewizyjnej 
członkowie sugerowali, żeby zerwać umowę i zakończyć inwestycję z innym wykonawcą. 
 Pan Marian Piwcewicz stwierdził, że chciałby odczytać wszystkim radnym 
interpelację, która została złożona na piśmie, a dotyczyła spraw drogowych i systemowych 
w Powiecie. 
 Pan Jerzy Laskowski odpowiedział, że interpelacje składa się na piśmie. 
 Pan Marian Piwcewicz stwierdził, że chciałby aby umożliwiono mu jednak 
odczytanie treści interpelacji. 
 Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że każdy z radnych ma prawo do wypowiadania się 
i brania udziału w dyskusji, ale w tej sytuacji należy trzymać się pewnych przyjętych zasad. 
 Pan Grzegorz Drozdowski odczytał §11 pkt.7 Statutu Powiatu Olsztyńskiego który 
brzmi następująco: ,,Składający interpelację, w razie uznania otrzymanej odpowiedzi 
w dalszym ciągu za niezadowalającą, może zwrócić się za pośrednictwem Przewodniczącego 
Rady Powiatu o rozpatrzenie interpelacji na najbliższej sesji Rady Powiatu. Rozpatrzenie 
interpelacji na sesji Rady Powiatu obejmuje odczytanie tekstu interpelacji oraz udzielenie 
przez interpelowanego odpowiedzi”. Pan Wiceprzewodniczący stwierdził, że ten zapis 
zamyka dyskusję. 
 Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że Pan Piwcewicz nie otrzymał jeszcze odpowiedzi 
na swoją interpelację, więc nie może stwierdzić czy odpowiedź jest niewystarczająca. Po 
otrzymaniu odpowiedzi możemy wdrożyć dalszą procedurę. 
 Pan Marian Piwcewicz odczytał treść interpelacji: ,,Zwracam się z prośbą 
o udzielenie informacji dotyczących działań Powiatu Olsztyńskiego w zakresie składania 
wniosków o dofinansowanie na budowę, rozbudowę przebudowę dróg w ramach Funduszu 
Dróg Samorządowych: 
1. Czy Powiat Olsztyński planuje składanie wniosków o dofinansowanie budowy, 
rozbudowy, przebudowy dróg powiatowych wspólnie z gminami? Jeśli tak, to proszę 
o informację ile takich wniosków planowanych jest do złożenia? 
2. W przypadku składania wniosków o dofinansowanie budowy, rozbudowy, przebudowy 
dróg powiatowych wspólnie z gminami proszę o udzieleni informacji na temat planowanego 
procentowego udziału w finansowaniu wkładu własnego, jaki ponosić będzie Powiat 
Olsztyński a jaki gmina.” 
 Pan Jerzy Laskowski odniósł się do sprawozdania, w którym Pan Starosta poruszał 
kwestię ewentualnej zmiany w zakresie zimowego utrzymania niektórych dróg powiatowych 
we współpracy z gminami. Stwierdził, iż w tej sprawie Sołtys wsi Patryki leżącej w gminie 
Purda, wystosował pismo i do dnia dzisiejszego nie otrzymał żadnej odpowiedzi. Pan 
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Laskowski zwrócił się z prośbą do Pana Starosty, aby Sołtys otrzymał stosowną odpowiedź 
na swoje zapytanie. 
 Pan Andrzej Abako stwierdził, że rzeczywiście takie pismo stawało na Zarządzie 
a następnie trafiło do Powiatowej Służby Drogowej, w celu udzielenia odpowiedzi. Pan 
Starosta zapewnił, że ustali co się stało, że odpowiedź na pismo nie została przesłana 
w terminie. Zaznaczył jednocześnie, iż będą prowadzone rozmowy z samorządowcami na 
temat zimowego utrzymania dróg, zwłaszcza tam gdzie istnieje transport zbiorowy, co 
wymaga szczególnej uwagi i stopniowego podnoszenia standardu tych dróg. Wkrótce 
odbędzie się też spotkanie z Panią Wójt Gminy Purda w celu ustalenia zasad finansowania 
związanego z podniesieniem standardu na tym odcinku drogi. 
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, kiedy będzie udzielona odpowiedź? 
 Pan Andrzej Abako zwrócił się do Dyrektora Jasińskiego z zapytaniem, kiedy 
zostanie udzielona odpowiedź Sołtysowi wsi Patryki? 
 Pan Dariusz Jasiński odpowiedział, że po niedzieli osobiście skontaktuje się 
z Sołtysem. 
 

Pkt.4. Sprawy bezpieczeństwa w Powiecie Olsztyńskim. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie sprawozdania w 
sprawie bezpieczeństwa w Powiecie Olsztyńskim. 
 Pan Andrzej Abako poprosił Dyrektora Wydziału Zarządzania Kryzysowego 
w Starostwie Powiatowym, Pana Zbigniewa Załuskiego, o przedstawienie w jego imieniu  
sprawozdania Starosty.  

Pan Zbigniew Załuski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2018. 
  Pan Andrzej Abako, po zakończonym sprawozdaniu, podziękował Pani Małgorzacie 
Chyziak, gdyż wszystkie posiedzenia Komisji oraz zdarzenia jakie zostały przytoczone 
w sprawozdaniu miały miejsce podczas trwania poprzedniej kadencji. 
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie sprawozdania ? 
 Pan Stanisław Trzaskowski powiedział, iż parokrotnie brał udział w spotkaniach 
Komisji Bezpieczeństwa, na których poruszany był temat zmniejszenia obszaru działania 
Komisariatu w Dobrym Mieście, który na dzień dzisiejszy obejmuje swoim działaniem 4 
gminy czyli około 40.000 mieszkańców. Terytorialnie i ludnościowo jest to największy 
zakres w całym Powiecie Olsztyńskiem. W trakcie tych spotkań nie doszło do 
przedstawienia ostatecznej koncepcji tej reorganizacji. Pan Trzaskowski zapytał Pana 
Starostę, czy na dzień dzisiejszy taka koncepcja została stworzona i czy podziela zdanie, że 
obszar działania komisariatu powinien być zmniejszony? Jeśli tak, jakie działania Pan 
Starosta zamierza podjąć w tym kierunku? Zarówno radni jak i mieszkańcy Dobrego Miasta 
wnioskują o zmianę tego obszaru. Problemy pojawiają się wtedy, gdy patrol policji znajduje 
się na interwencji w innej miejscowości a w tym samym czasie zagrożone jest 
bezpieczeństwo mieszkańców w samym Dobrym Mieście. Rozwiązaniem byłoby 
zmniejszenie obszaru działania komisariatu albo stworzenie jednego patrolu działającego 
w godzinach nocnych ale tylko na terenie Gminy Dobre Miasto. 
 Pan Zbigniew Załuski powiedział, że rzeczywiście takie spotkania miały miejsce, ale 
żadne konkretne wnioski odnoście Komisariatu w Dobrym Mieście nie zostały 
przedstawione. 
 Pan Andrzej Abako stwierdził, że wiele działań, które w ostatnim czasie zostały 
podjęte przez Powiat w porozumieniu z gminami, miało na celu usprawnienie pracy 
policjantów, a co za tym idzie poprawienie bezpieczeństwa samych mieszkańców. W tym 
celu zostało zakupionych 8 nowych samochodów policyjnych a w przyszłości być może 
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zostanie zrealizowany wniosek dotyczący zakupu kolejnych, tym razem specjalistycznych 
aut, które wspomogą służby w ich pracy. Rzeczywiście wiele było pytań i próśb 
skierowanych przez samorządowców z Dobrego Miasta dotyczących poprawy 
bezpieczeństwa w Dobrym Mieście, ale wiele problemów zostało rozwiązanych m.in. 
stworzono warunki do funkcjonowania dodatkowych patroli w weekendy. Pan Starosta 
stwierdził, że jeśli chodzi o reorganizację Komisariatu w Dobrym Mieście, to Pan 
Komendant Miejski Policji odniesie się do tej kwestii w swoim sprawozdaniu. 
 Pan Stanisław Trzaskowski stwierdził, że oczywiście samochody są ważne 
i z pewnością przyspieszą dotarcie patrolu do miejsca zdarzenia, ale po cóż komu 
samochody kiedy brakuje policjantów? Służby ponadnormatywne są opłacane przez gminę 
i działają w okresie letnim i w weekendy. Mieszkańcy oczekują jednak, żeby patrole policji 
były widoczne przez cały rok a nie w weekendy. W chwili obecnej niezbędny jest 
przynajmniej jeden patrol dodatkowy, przy możliwie najmniejszym udziale budżetu gminy. 
 Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytanie stwierdził, że od 21 listopada 2018 
roku, czyli od momentu objęcia przez niego funkcji Starosty, do urzędu nie wpłynęły żadne 
skargi czy uwagi od mieszkańców oraz samorządu gminy Jonkowo, Dobre Miasto, Dywity 
Świątki, dotyczące braku funkcjonariuszy w zakresie działania tego komisariatu. 
W związku z powyższym Pan Starosta powiedział, że najwyraźniej jest to sygnał, iż 
reformy przeprowadzone w tym zakresie są skuteczne i zapewniają bezpieczeństwo 
mieszkańcom. Jednakże odpowiedzialnym za to jest Pan Komendant, który odniesie się do 
tej sprawy w swoim sprawozdaniu i odpowie na wszelkie pytania. 

 Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Komendanta Miejskiego Policji w Olsztynie 
o przedstawienie sprawozdania z działalności Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie. 
 Pan Piotr Zabuski, odpowiadając na pytanie Pana Trzaskowskiego poinformował, że 
reorganizacja Komendy Miejskiej Policji w Olsztynie trwała 1,5 roku i została 
przeprowadzona w 3 etapach. Efektem tych działań była reorganizacja samego miasta, jak 
również komisariatów znajdujących się na terenie powiatu olsztyńskiego, w tym zwiększenie 
etatów w Komisariacie w Dobrym Mieście. Biorąc pod uwagę wszystkie parametry, 
w szczególności ilość obsługiwanych mieszkańców, zwiększono tam ilość etatów z ośmiu do 
dziesięciu. Pan Komendant powiedział, że pojawiały się pomysły, aby oddzielić Jonkowo 
i Dywity od Komisariatu w Dobrym Mieście, co niestety spowodowałoby wyłączenie etatów 
należących do Komisariatu w Dobrym Mieście i przekazanie ich w struktury sąsiednich gmin. 
Dzięki centralizacji udało się stworzyć dobrze działający mechanizm, który służy 
mieszkańcom. W zeszłym roku przydzielony został patrol ruchu drogowego dedykowany 
tylko dla Dobrego Miasta oraz zwiększono ilość dzielnicowych, co ma istotny wpływ na 
poczucie bezpieczeństwa wśród mieszkańców. Tym samym od września nie mamy 
problemów z komisariatem w Dobrym Mieście. Pan Komendant stwierdził, że źródłem 
pewnych przekłamań, związanych z domniemanym brakiem interwencji ze strony 
policjantów były raporty sporządzane przez firmę ochroniarską, która sporządzała raporty 
z monitoringu znajdującego się w Dobrym Mieście. Niestety po weryfikacji tych raportów, ze 
zgłoszeniami jakie odnotowała policja, stwierdzono, że wiele z nich nie miało miejsca. Pan 
Komendant poinformował, że jeśli byłyby jakiekolwiek wątpliwości, zawsze możliwe jest 
sięgnięcie do systemów policyjnych np. SWD, w których odnotowuje się ilość obsługiwanych 
i zgłaszanych zdarzeń. Kończąc wypowiedź, Pan Zabuski poinformował również wszystkich 
zebranych, że w dniu wczorajszym Posterunek Policji w Kolnie ma nową siedzibę i wyraził 
nadzieję, iż tego samego doczeka się PP w Jezioranach i Stawigudzie.  

Następnie Pan Piotr Zabuski przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy 
Miejskiej Policji w Olsztynie. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił radnych o zabranie głosu w dyskusji. 
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Pan Andrzej Abako na ręce Komendanta Miejskiego Policji w Olsztynie złożył 
podziękowania dla wszystkich policjantów, którzy swoją pracą i zaangażowaniem 
przyczyniają się do poprawy bezpieczeństwa mieszkańców na terenie powiatu olsztyńskiego. 

Pan Stanisław Trzaskowski podziękował za wyczerpującą odpowiedź i stwierdził 
jednocześnie, że to co powiedział Komendant powinno uspokoić mieszkańców i spełnić ich 
oczekiwania. 

Pan Piotr Zabuski stwierdził, że policjanci są tylko ludźmi i też mogą popełniać 
błędy, dlatego poprosił, aby wszelkie wątpliwości były zgłaszane, a Komendanci jako kadra 
nadzorująca będzie starała się wszystko wyjaśnić. 

Pan Marian Piwcewicz zapytał, czy w Stawigudzie utworzony zostanie posterunek 
czy komisariat? W związku z tym, że gmina Stawiguda w ostatnim czasie bardzo prężnie się 
rozwija, coraz więcej jest interwencji zgłaszanych przez mieszkańców zwłaszcza z okolic 
Tęczowego Lasu i ulicy Stawigudzkiej. Zaniepokojeni mieszkańcy zgłaszają interwencję na 
PP w Stawigudzie lub Komisariat w Olsztynku, co znacznie opóźnia przyjazd patrolu 
policyjnego. W związku z powyższym czy byłaby możliwość przekształcenia Posterunku 
w Stawigudzie na Komisariat przy jednoczesnym zwiększeniu tam obsady, co znacznie 
ułatwiłoby pracę naszym funkcjonariuszom. Pan Piwcewicz zapytał również, czy istnieje 
możliwość ściślejszej współpracy między Komendą Miejską Policji w Olsztynie a Komendą 
Powiatową  jeśli chodzi o tereny znajdujące się na obrzeżach miasta? 

Pan Piotr Zabuski powiedział, że każda gmina ma swoją specyfikę, dlatego podczas 
dokonywania zmian, bierze się pod uwagę szereg czynników. Od 15 stycznia Posterunek 
Policji w Stawigudzie zyskał dwa nowe etaty, co powinno znacznie ulepszyć pracę 
policjantów i zwiększyć bezpieczeństwo mieszkańców. Zaznaczył również, iż zgodnie 
z ustawą modernizacyjną, w przeciągu 1.5 roku zostanie wybudowany Komisariat przy ulicy 
Witosa w Olsztynie. Pięćdziesięcioosobowy komisariat będzie obsługiwał wszystkie osiedla 
znajdujące się na obrzeżach miasta, czyli wspomniane Osiedle Tęczowy Las i Jaroty, co 
powinno poprawić jakość życia mieszkańców. Od 15 stycznia, dyżurni w momencie 
zwiększonej ilości zgłoszeń mogą posiłkować się policjantami z Olsztyna. Pan Komendant 
poinformował również, że w zeszłym roku powołano stanowisko ds. inżynierii drogowej, 
które ma rozpatrywać wszelkie uwagi i wnioski dotyczące organizacji ruchu drogowego 
i bezpieczeństwa z tym związanego. 

W związku z brakiem innych pytań dotyczących sprawozdania przedstawionego przez 
Pana Komendanta, Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Andrzeja Górzyńskiego Komendanta 
Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie o przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie. 

Pan Andrzej Górzyński  przedstawił sprawozdanie z działalności Komendy 
Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie za 2018 rok.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś pytania do Pana Komendanta? 
Pan Andrzej Abako podziękował za współpracę, która od lat istnieje między 

samorządami a Państwową i Ochotniczą Strażą Pożarną. Pan Starosta poinformował, że 
samorząd zawsze starał się wspierać obie te struktury, aby w Powiecie Olsztyńskim żyło się 
bezpieczniej. Przykładem takiego wsparcia jest chociażby zakup sprzętu dla OSP czy kwota 
158.000 zł przeznaczona na dokonanie zmian, w celu poprawy sygnału łączności na terenie 
powiatu olsztyńskiego. 

Pan Stanisław Trzaskowski odnosząc się do sprawozdania Komendanta powiedział, 
że obecnie największym problemem dla Ochotniczych Straży Pożarnych jest brak funduszy 
na budowę strażnic, które ułatwiają branie czynnego udziału w sytuacjach kryzysowych. 
Niejednokrotnie Ochotnicze Straże Pożarne dysponują drogim i nowoczesnym sprzętem 
a muszą funkcjonować w starych, zniszczonych strażnicach, które kiedyś były np: zlewniami 
mleka czy garażami. Pan Trzaskowski zaapelował do radnych o zwiększenie dofinansowania 
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dla OSP, zaznaczając jednocześnie, że szkoda zarówno sprzętu jak i ludzi, którzy muszą 
funkcjonować w takich warunkach. Nawet jeśli kwota jaką wspomagamy te jednostki, czyli 
120.000 zł na OSP i 155.000 zł na PSP wydaje się duża, to po przeanalizowaniu wychodzi, że 
każdy z mieszkańców naszego Powiatu dokłada na ten cel zaledwie 2 zł. Według Pana 
Trzaskowskiego, należy wspierać te jednostki, gdyż to oni poświęcają swój czas, zdrowie 
a niekiedy nawet życie, aby ratować nasze domy i rodziny. 
 Pan Andrzej Górzyński stwierdził, że rzeczywiście nie ma obecnie finansów na 
budowę strażnic a jedynie uruchomiono środki na ich remonty. W ubiegłym roku z tych 
środków skorzystała miejscowość Tuławki w gminie Dywity oraz Dobre Miasto. Od kilku lat 
również Olsztynek zabiega o pieniądze, aby rozpocząć inwestycję polegającą na przebudowie 
znajdującej się tam strażnicy. Pan Komendant wspomniał również o Gminie Barczewo na 
terenie której, co prawda remont wykonywany jest sposobem gospodarczym, ale efekty są już 
widoczne. 
 Pan Artur Wrochna stwierdził, że w ostatnich latach znacznie zwiększyła się ilość 
wypadków na drodze Nr 51 i Nr 7, a co za tym idzie ilość wyjazdów OSP. Niestety Zarządca 
Dróg Krajowych i Autostrad przerzuca koszty związane z tymi wyjazdami na samorządy, co 
powoduje znacznie obciążenia finansowe dla tych jednostek. Pan Radny zapytał, czy są 
działania zmierzające do zmiany zaistniałej sytuacji i obarczenia kosztami zarządcę Dróg 
Krajowych i Autostrad ? 
 Pan Andrzej Górzyński poinformował, że kiedy jest wezwanie do zdarzenia 
jednostka musi wyjechać i podjąć interwencję. W tej sprawie podpisane jest porozumienie 
z Komendą Główną Policji i Szefem Krajowym Dróg i Autostrad, które zawiera określone 
procedury stosowane podczas takich wyjazdów. Niestety, na co dzień  jednostki straży 
pożarnej niejednokrotnie popadają w konflikty z Zarządcą Dróg odnośnie sprzątania 
nawierzchni po różnego rodzaju wypadkach czy kolizjach. Oczywiście straż pożarna swoimi 
działaniami stara się wpierać Zarządcę Dróg. Pan Komendant stwierdził, że znacznie lepiej 
układa się współpraca z Zarządcami Dróg Powiatowych niż Dróg Wojewódzkich, gdzie brak 
jest często zrozumienia i wsparcia. 
 Pan Zbigniew Czabrycki odnosząc się do sprawozdania Pana Komendanta 
stwierdził, że w Jezioranach od 12 lat budowana jest strażnica dla druhów. Na dzień 
dzisiejszy zarówno sprzęt jak i samochody są przetrzymywane w bardzo złych warunkach, co 
powoduje ich niszczenie, nie wspominając już o ludziach, którzy muszą tam funkcjonować. 
Obecny Burmistrz Jezioran zobowiązał się do wybudowania strażnicy, ale bez wparcia Pana 
Starosty i Komendanta może okazać się to niemożliwe. 
 Pan Jacek Szydło stwierdził, że budowa strażnic nie należy do zadań Powiatu. Jeśli 
Powiat wspiera takie przedsięwzięcia to dobrze, ale nie należy to do jego obowiązków. Pan 
Szydło poinformował, że wystarczy mieć pomysł i można w takiej sytuacji skorzystać 
chociażby z dofinansowania unijnego, z którego skorzystała chociażby OSP Spręcowo. Skoro 
nie można sfinansować strażnic, to może wystarczy zmienić nazwę i postarać się 
przekształcić np. świetlicę i zaadoptować garaż a tym samym stworzyć dobre warunki do 
funkcjonowania takich jednostek. 
 Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że problem ze strażnicami jest i z całą pewnością 
nie spełniają one wymogów w stosunku do drogiego sprzętu, jaki został zakupiony. 

Pan Lech Jan Nitkowski stwierdził, że należałoby zrobić kontrolę i pozamykać 
strażnice. 

Pan Andrzej Górzyński powiedział, że nie zna powiatu, który miałby takie 
dofinansowanie ja nasz Powiat Olsztyński. Odnosząc się do wypowiedzi Pana Czabryckiego 
stwierdził, że Burmistrz Jezioran zadeklarował, że on sam wybuduje strażnicę ze środków 
znajdujących się w budżecie. Jednocześnie poinformował, że istnieje możliwość złożenia 
wniosku do Komendanta Głównego, który dysponuje środkami od Ministra Spraw 
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Wewnętrznych pochodzących z funduszu ubezpieczeń od ognia. Przy składaniu takiego 
wniosku konieczne jest dołączenie harmonogramu prac i mechanizmu finansowania takiej 
inwestycji. 

Pan Zbigniew Czabrycki stwierdził, że słyszy to od 12 lat i jak do tej pory strażnicy 
w Jezioranach nie ma. 

 
Pkt. 5. Informacja o sytuacji na rynku pracy w Powiecie Olsztyńskim. Działania Urzędu 
Pracy Powiatu Olsztyńskiego w 2018 roku. 

 
Pan Jerzy Laskowski  poprosił Panią Dyrektor Krystynę Dudzińską o przedstawienie 

sprawozdania o sytuacji na rynku pracy w Powiecie Olsztyńskim.  
Pani Krystyna Dudzińska przedstawiła sprawozdanie o sytuacji na rynku pracy w 

Powiecie Olsztyńskim w 2018 roku.  
Pan Andrzej Abako złożył Pani Dyrektor podziękowania za trud i zaangażowanie 

włożone w pracę na rzecz naszych mieszkańców. 
Pan Stanisław Trzaskowski również podziękował za wieloletnią współpracę. 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził 30 minutową 

przerwę w obradach. 
 
Pkt.6. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2019. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektu zmieniającej 
uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2019 rok. 

Pan Andrzej Abako powiedział, że na początku chciałby udzielić odpowiedzi na 
interpelację złożoną przez Pana Mariana Piwcewicza i Andrzeja Moszczyńskiego. Wyjaśnił 
jednocześnie, że brak możliwości wypowiedzenia się, czy udziału w dyskusji dotyczącej 
złożonej interpelacji, nie wynika ze złej woli a jedynie z przepisów, które zostały 
wprowadzone. Nowy kształt budżetu pozwala na wprowadzenie nowych zadań 
inwestycyjnych do realizacji w 2019 roku. Dotyczą one przebudowy dróg powiatowych na 
terenie Gmin Jeziorany, Stawiguda, Świątki, Dywity, Dobre Miasto i Barczewo. Obecnie 
Powiat stoi przed szansą pozyskania środków, jakie oferuje Wojewoda Warmińsko-Mazurski 
w ramach programu dróg lokalnych. Niestety ilość wniosków, jakie możemy złożyć jest 
ograniczona chociażby przez możliwości samego programu, ale i naszego budżetu. Kwota do 
wysokości, której możemy składać wnioski to 30.000.000 zł, a na dzień dzisiejszy złożono je 
na kwotę 38.000.000 zł, w tym 20.000.000 zł na inwestycje 2-letnie i 18.000.000 zł na 
inwestycje 1-roczne. Jeśli chodzi o inwestycje drogowe to obejmują one następujące drogi: 

 droga powiatowa od miejscowości Sząbruk przez Unieszewo do DK 16 (ok. 20 mln 
zł.), 

 droga powiatowa 1477N na odcinku Radostowo – Studzianka; etap II (3,65 mln zł), 
 droga powiatowa 1376N na odcinku ul. Gietrzwałdzkiej w Bartągu (2,16 mln zł), 
 droga powiatowa 1407N na odcinku Świątki – Żardeniki (4,1 mln zł), 
 droga powiatowa 1432N na odcinku Frączki – Gradki (4,5 mln zł), 
 droga powiatowa 1428N na odcinku Cerkiewnik – Różynka (1,75 mln zł), 
 droga powiatowa 1462N na odcinku Bartołty Wielkie – Leszno (1,5 mln zł). 
Mamy 858 km dróg powiatowych. Co roku przeznaczamy na ich remont i przebudowę 

znaczną część środków w budżecie inwestycyjnym, natomiast w 2019 roku jest to kwota 
rekordowa. Na dzień dzisiejszy na poprawę dróg powiatowych w Powiecie Olsztyńskim 
wydamy około 80.000.000 zł. Bez wątpienia jest to duże wyzwanie dla Zarządu i Rady 
Powiatu, które jednak w znacznym stopniu poprawi jakość naszych dróg. Przed Powiatem 
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stoi wiele niewiadomych związanych z nierozstrzygniętymi przetargami, oraz rzeczywistymi 
kwotami jakie uda się pozyskać od Wojewody na ten cel. 
 Pan Starosta zaznaczył, że jesteśmy przed przetargami, które zostaną ogłoszone na 
ZIT od DK 51 do DK 16 poprzez miejscowość Tuławki – Gady - Barczewko. W teorii mamy 
tam zapisane 35.000.000. zł, ale nie wiemy do końca, jaką kwotą przetargową się to skończy 
i jaką kwotą będziemy mogli dysponować. Powiat czeka również na rozstrzygnięcie przetargu 
na II etap ZIT-u mobilnego w Purdzie. Na dzień dziejszy wiadomo już, że Powiat będzie 
musiał dołożyć do tej inwestycji około 1.000.000 zł na prace związane z usunięciem karp 
i wycięcie drzew znajdujących się przy drodze. W związku z tym Pan Starosta wystąpił do 
Pani Wójt z Gminy Purda o wspólne z Powiatem sfinansowanie brakującej kwoty na 
dokończenie tej inwestycji. Jeśli chodzi o wszystkie wspomniane inwestycje drogowe to 
udział w nich wynosi 10% z budżetu gminy i 10% z budżetu Powiatu Olsztyńskiego. Wnioski 
składane są do kwoty maksymalnej czyli 80 do 20, ale czy dostaniemy dofinansowanie 
w takiej proporcji jest wielką niewiadomą. 

O współpracy pomiędzy Powiatem Olsztyńskim i gminami była także mowa 
w kontekście Szpitala Powiatowego w Biskupcu. Pan Starosta poinformował, że złożone są 
wnioski o środki z rezerwy ogólnej budżetu państwa na zakup tomografu komputerowego do 
naszego szpitala. Koszt aparatu to 3,1mln zł, przy czym liczymy na dofinansowanie zadania z 
budżetu państwa w wysokości 80%, czyli 2,4 mln zł. Wkład własny wyniósłby 660 tys. zł, 
przy czym zostałby on pokryty po połowie przez Powiat i Gminę Biskupiec. Pan Starosta 
wspomniał również, że Burmistrz Biskupca Pan Kamil Kozłowski zadeklarował dodatkowo, 
że sfinansuje rewitalizację parku na terenie szpitala, wraz z budową letniej ścieżki 
rehabilitacyjnej. 

Pan Starosta zapewnił, że jeśli jesienią będziemy mogli aplikować do pieniędzy, które 
się pojawią z przeznaczeniem na drogi powiatowe, wtedy postaramy poszukać środków 
z budżetu Powiatu, aby uzyskać dofinansowanie na poprawę naszych dróg. Wśród gmin, 
które potrzebują wsparcia finansowego znajduje się Kolno, które ze względu na strukturę 
budżetu nie może dołożyć kwoty wymaganej przy realizacji tych inwestycji. Biorąc pod 
uwagę dość trudną sytuację Gminy Kolno, Powiat postara się w najbliższym czasie 
zrealizować chociaż 900 metrów drogi, która wymaga pilnej interwencji. W związku 
z ogromnymi potrzebami związanymi z inwestycjami drogowymi, zostało złożone pismo do 
wójtów i burmistrzów o wyznaczenie pięciu najważniejszych dróg w całej gminie, które 
w pierwszej kolejności wymagają remontów. 

Pan Starosta wspomniał również o środkach, jakie są przeznaczane na wsparcie 
Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie oraz Komendy Miejskiej Policji 
w Olsztynie w celu poprawy bezpieczeństwa w naszym Powiecie. 

Pan Starosta podziękował również swoim poprzednikom, którzy przyczynili się do 
tego, że budżet 200 milionowy, jaki mamy obecnie jest budżetem rozwojowym, który 
pozwala na podjęcie wielu inwestycji w Powiecie.  

Pan Starosta odniósł się również do sprawy Szpitala w Biskupcu i kwoty około 
3.000.000 zł, która zostanie pokryta z zeszłorocznych, niewykorzystanych środków 
przeznaczonych na realizację inwestycji na przebudowę szpitala. Szpital z otrzymanych 
6.000.000 zł wykorzystał zaledwie 500.000 zł, co umożliwia przekazanie brakujących 
3.000.000 zł. Po zakończonej wypowiedzi Pan Starosta poprosił o zabranie głosu przez Panią 
Skarbnik Lucynę Kozikowską. 

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że wyjaśni od strony liczbowej zmiany do 
budżetu przedstawione w sposób rzeczowy przez Pana Starostę.  

Jeśli chodzi o stronę wydatkową proponuje się zwiększenie budżetu o kwotę 
19.888.742 zł. Kwota ta w większości przeznaczona jest na inwestycje drogowe i wynosi 
15.133.590 zł. Środki pochodzą z Rządowego Programu Przebudowy Dróg Powiatowych 
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i Funduszu Dróg, do którego Powiat będzie aplikował o środki uwzględniające montaż 
finansowy pochodzący z Budżet Państwa w wysokości 80% i 10% wkładem gmin.  

Zwiększenie wydatków  zwianych z inwestycjami drogowymi dotyczy również: 
 doposażenia PSD w dwa zbiorniki na emulsję dla OD Nr 1 w Olsztynku i OD 

Nr 3 w Dobrym Mieście, 
 konieczności zwiększenia nakładów inwestycyjnych na ZIT w Barczewie o 

kwotę 63.367 zł, z przeznaczeniem na koszty wykupu nieruchomości pod 
inwestycję drogową, 

 konieczności wykonania dodatkowych prac ziemnych w gminie Jonkowo na 
kwotę 154,794 zł, 

 zabezpieczenia na wykup gruntów związanych z inwestycją drogową 
,,rozbudowa drogi powiatowej Nr 1425 Podlejki - Olsztynek” na kwotę 
163.358 zł, 

 zabezpieczenie środków w wysokości 79.950 zł na wykonanie dokumentacji 
projektowych przebudowy obiektów mostowych, jako kontynuacja umów 
zawartych w roku 2018. 

Zwiększenie planowanych wydatków dotyczy również następujących pozycji 
budżetowych: 
 a) szpitale kwota 3.669.184 zł, z przeznaczeniem na rozbudowę, przebudowę oraz 
modernizację bloku operacyjnego Centralnej Sterylizatorni i OAiIT, 

b) bezpieczeństwo kwota 360.000 zł, zostanie przeznaczona na wsparcie finansowe: 
 Komendy Miejskiej Policji (kwota 190.000 zł, z przeznaczeniem na zakup 

środków transportu dla jednostek policji), 
 Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie (kwota 155.000 

zł z przeznaczeniem na rozbudowę systemu łączności Komendy Miejskiej 
Państwowej Straży Pożarnej w Olsztynie), 

 Gminy Kolno (kwota 15.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 
wozu bojowego dla OSP Kruzy). 

c) administracja: 
 kwota 256.839 zł, z przeznaczeniem na wymianę systemu pożarowego SAP 

wraz z centralą p.poż w budynku Starostwa Powiatowego w Olsztynie, 
 modernizacja energetyczna budynku administracyjnego Powiatu Olsztyńskiego 

przy Placu Bema 5 w Olsztynie. 
W budżecie pojawiły się również nowe zadania, które zostały zaplanowane na 

2019 rok a wśród nich m.in.: 
 opracowanie koncepcji zrównoważonego publicznego transportu zbiorowego 

(kwota 40.000 zł), 
 organizację cyklu wydarzeń z okazji obchodów 20-lecia partnerstwa Powiatu 

Olsztyńskiego i Powiatu Osnabrück oraz nowych inicjatyw kulturalno 
społecznych o zasięgu ponadregionalnym (kwota 200.000 zł), 

 konieczność zabezpieczenia dozoru budynków byłego ośrodka 
wypoczynkowego w Łęguckim Młynie. 

 
Zadania Powiatu zostaną sfinansowane środkami w wysokości 16.888.742 zł, które 

zostały pozyskane, lub zostaną pozyskane. Kwota do pozyskania to kwota około 12.000.000 
zł. Środki w wysokości 3.000.000 zł, zostaną pozyskane od samorządów, na terenie których 
będą realizowane inwestycje drogowe, zgodnie z przyjętą formułą, iż 50% wkładu własnego 
ma być finansowane przez gminy partnerskie. W ramach realizacji zadania ZIT Jonkowo 
zaplanowane jest pełne sfinansowanie zadania środkami z budżetu unijnego tj. kwotę 
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2.200.000 zł, bez wyprzedzającego finansowania ze strony Powiatu. Przewidywane jest 
również dofinansowanie z Gminy Biskupiec w wysokości 330.000, z przeznaczeniem na 
zakup tomografu komputerowego dla Szpitala w Biskupcu. Pani Skarbnik poinformowała 
również, że planowane jest dofinansowanie z budżetu Państwa zadań realizowanych przez 
Powiatowy Urząd Pracy w kwocie 420.000 zł. Dochody własne Powiatu wzrosną o kwotę 
657.504 zł, w większości z tytułu uzyskania wyższych opłat niż planowano za umieszczenie 
urządzeń w pasie drogowym oraz sprzedaży gruntów Nowa Wieś Mała gmina Dobre Miasto, 
działki sąsiadującej z nieruchomością użytkowaną przez Obwód Drogowy w Dobrym 
Mieście. 

Pani Skarbnik poinformowała również, że subwencja oświatowa zostanie zmniejszona 
o kwotę 891.624 zł i po zmianie będzie wynosiła 28.451.241 zł. 

Na koniec Pani Skarbnik przedstawiła skutki finansowe dla budżetu 2019 po 
autopoprawce. Przyjęcie poprawki nie zmieni deficytu budżetu, który wynosi 31,5 mln. zł. 
Dochody budżetu będą wynosić 172.998.659 zł. Wydatki zwiększą się i będą wynosić 
204.498.659 zł. Deficyt zostanie sfinansowany kredytem bankowym w wysokości 26.000.000 
zł oraz wolnymi środkami w wysokości 5.500.000 zł, dzięki którym możliwe będzie 
skrócenie okresu spłat rat kredytu z 20 do 15 lat. Pani Lucyna Kozikowska poprosiła o 
przyjęcie proponowanych zmian w budżecie łącznie z autopoprawką. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił o wystąpienie Przewodniczącego Komisji 
Budżetowej. 

Pan Jarosław Wolak poinformował, że Komisja Budżetowa na swoim posiedzeniu 
w dniu 27 marca br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2019 rok wraz z autopoprawką  i wnosi o jego 
przyjęcie bez poprawek.  

Pan Przewodniczący poinformował również Radę Powiatu, że zgodnie z §18 ust. 11 
Statutu Powiatu, Komisja Budżetowa w głosowaniu 5 głosami przeciw, przy 3 głosach za 
i 1 głosie wstrzymującym się odrzuciła wniosek radnego Trzaskowskiego o dokonanie 
zmiany w projekcie uchwały polegającej na przesunięciu środków w wysokości 160.000 zł 
z organizacji obchodów 20-lecia partnerstwa Powiatu Olsztyńskiego i Powiatu Osnabrück 
oraz o przesunięciu środków w wysokości 90.000. zł zabezpieczanych dla Komendy 
Miejskiej Policji w Olsztynie, z przeznaczeniem  na zakup środków transportu dla jednostek 
policji. 

Radny zaproponował, by zaoszczędzone środki zabezpieczyć jako wkład własny do 
wykazania przed Wojewodą Warmińsko – Mazurskim podczas ubiegania się o środki 
zewnętrzne przeznaczone na ambulans dla Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym 
Mieście.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są inne wnioski? 
Pan Stanisław Trzaskowski poinformował, że chciałby ponowić swój wniosek 

w sprawie zakupu ambulansu dla Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 
Pan radny odniósł się również do proponowanych zmian w budżecie dotyczących budowy 
dróg. Stwierdził mianowicie, że inwestycje te są niezwykle potrzebne dla rozwoju naszego 
Powiatu, ale jednocześnie podziela obawy Pana Starosty czy faktycznie pewne plany będą 
możliwe do zrealizowania. Po pierwsze czy otrzymamy pieniądze w wysokości jaką 
zaplanowaliśmy i czy po rozstrzygnięciu przetargów kwoty nie będą wyższe niż 
zakładaliśmy, tworząc plany finansowe pod inwestycje. Pan radny stwierdził, że przy tak 
dużym kredycie Powiat powinien analizować każdą wydaną złotówkę. Pan Trzaskowski 
odnosząc się do zakupu karetki zaproponował, aby część kwoty potrzebnej na jej 
sfinansowanie pochodziła z pieniędzy przeznaczonych na obchody 20 lecia współpracy 
z Powiatem Osnabrück. Jeśli decydujemy się przekazać na obchody kwotę 200.000 zł, która 
według Pana radnego jest zbyt wysoka, to jakie pieniądze powinniśmy przeznaczyć na 
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obchody 100 lecia odzyskania przez Polskę niepodległości? Na posiedzeniu Komisji 
Budżetowej Pan Starosta stwierdził, że będzie to również wydarzenie promujące Powiat 
Olsztyński. Jeśli tak, to chciałby wiedzieć co będzie zaplanowane dokładnie w ramach tego 
jubileuszu? Wniosek w sprawie zakupu ambulansu został poparty stanowiskiem Rady Miasta 
w Dobrym Mieście, która na IX sesji nadzwyczajnej zwróciła się z apelem do Rady Powiatu 
w Olsztynie o przeznaczenie na ten cel 250.000. zł. Jednocześnie Rada Miasta w Dobrym 
Mieście deklaruje, że wspólnie z Radą Powiatu podejmie działania w celu uzyskania 
brakującej kwoty 250.000 zł od Wojewody. Obecnie Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Dobrym Mieście dysponuje 10 letnim ambulansem z przebiegiem około 500.000 km. 
Uzasadniając swój wniosek Pan radny przypomniał, że Zakład Opieki w Dobrym Mieście 
swoim działaniem obejmuje takie gminy jak Jonkowo, Dobre Miasto, Świątki i Dywity, 
łącznie około 40.000 mieszkańców. O randze Dobromiejskiego Zespoły Ratownictwa  
Medycznego świadczy fakt ujęcia tej jednostki w systemie ratownictwa medycznego 
województwa warmińsko-mazurskiego. Pan Trzaskowski zaproponował również 
pomniejszenie rezerwy, która obecnie wynosi 600.000 zł, i przekazanie części środków na 
zakup ambulansu. Stwierdził jednocześnie, że dopuszcza każdą modyfikację wniosku, 
dotycząca źródeł finansowania. Na koniec poprosił o przemyślenie tej propozycji i podjęcie 
decyzji. 

Pani Iwona Plaskota odnosząc się do wypowiedzi Pana Trzaskowskiego, 
powiedziała, że podczas ostatniej sesji był ustalany budżet i wtedy był czas na składanie 
wniosków. Wyraziła również swój sprzeciw dotyczący zmniejszenia środków 
przeznaczonych na promocję Powiatu, w celu sfinansowania ambulansu. Stwierdziła również, 
że jeśli Zarząd zgodzi się na przekazanie 250.000 zł na karetkę, wtedy pojawią się inni, którzy 
również mają pilne potrzeby w swoich gminach. Chociażby Gmina Stawiguda, gdzie wiele 
dróg wymaga remontu (np. droga do Wymoju czy przejazd przez ulicę Warmińską). Pani 
radna zadała również pytanie, ile przekaże Gmina Dobre Miasto na wspomniany cel? 

Pan Stanisław Trzaskowski powiedział, że nie walczy o Gminę Dobre Miasto, ale 
o wszystkie cztery wymienione wcześniej, które pozostają w rejonie działania karetki. Poza 
tym zakup karetek nie jest zadaniem własnym gmin. Zaznaczył jednocześnie, że wciąż 
wspieramy Policję a to również nie należy do zadań gmin. Pan Trzaskowski zapytał, czy 
zakup samochodów dla Policji należy do zadań Powiatu? 
 Pan Marian Piwcewicz odnosząc się do wypowiedzi Pani radnej, stwierdził, że jeśli 
chodzi o drogi zostało wystosowane pismo do wójtów i burmistrzów z prośbą o wyznaczenie 
dróg, które wymagają pilnej interwencji. Następnie Pan radny nawiązał do tematu 
poruszanego przez Pana Starostę a mianowicie zakupu tomografu dla Szpitala Powiatowego 
w Biskupcu. Przypomniał, że w 2017 roku podjęto uchwałę o skredytowaniu całej inwestycji 
dotyczącej modernizacji bloku operacyjnego i centralnej sterylizatorni. W 2018 roku 
przekazano na ten cel 10.000.000 zł a w 2019 roku kolejne 7.000.000 zł. W międzyczasie 
dostaliśmy również 4.200.000 zł do Marszałka, co w rezultacie daje kwotę około 21.000.000 
zł. Pan radny zwrócił uwagę, że zgodnie ze złożonym w 2017 roku wnioskiem określającym 
koszty związane z całą inwestycją, w tym z wyposażeniem, wartość tej inwestycji wynosiła 
14.000.000 zł. Obecnie Powiat chce przeznaczyć kolejne pieniądze na zakup tomografu. 
Odnosząc się do wypowiedzi Pana radnego Trzaskowskiego dotyczącego zakupu karetki, Pan 
Piwcewicz stwierdził, że wniosek ten jest jak najbardziej uzasadniony. Zaproponował 
również, iż źródło finansowania może pochodzić z pieniędzy przeznaczonych na projekt 
związany z tworzeniem e-mapy. 
 Pan Andrzej Abako odnosząc się do wypowiedzi Pana Piwcewicza zaznaczył, że do 
tej pory złożyliśmy już cztery wnioski o dofinansowanie inwestycji związanej z modernizacją 
Szpital Powiatowego w Biskupcu. Pierwsze dwa wnioski w tej sprawie zostały odrzucone, 
gdyż w międzyczasie otrzymaliśmy dofinansowanie od Marszałka w wysokości 4.2000.000 
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zł, co spowodowało, że rząd nie zgodził się na współfinansowanie inwestycji, która została 
wsparta przez środki unijne. Jest to tzw. podwójne finansowanie, które wyklucza wsparcie ze 
strony rządowej. Dlatego też złożono kolejny wniosek, tym razem nie na remont a na 
wyposażenie szpitala. Niestety wniosek ten nie został podpisany, ale liczymy na to, że dzięki 
wsparciu posłów, który wiedzą o naszej inwestycji i zostali poproszeni o nagłośnienie naszej 
sprawy, w końcu uda nam się uzyskać pomoc finansową. 

Jeśli chodzi o sprawę zakupu karetki dla Zespołu Zakładów Opieki Medycznej 
w Dobrym Mieście, to stanowisko czy tez apel Rady Miast w Dobrym Mieście jest tematem 
nowym i nie otrzymaliśmy jeszcze oficjalnego pisma na ten temat. 

Pan Starosta poinformował, iż Powiat wystąpił już z wnioskiem do Wojewody 
o sfinansowanie zakupu tej karetki, ale wciąż czekamy na pozytywne rozstrzygnięcie w tej 
sprawie. Dwa lata temu został złożony podobny wniosek, dzięki któremu uzyskaliśmy 100% 
finansowania na karetkę dla Szpitala w Biskupcu. 

Pan Waldemar Jodko stwierdził, że karetka z pewnością by się przydała, ale problem 
jest w tym komu zabrać, żeby móc sfinansować tą inwestycję? Wszyscy mają jakieś potrzeby, 
chociażby Szpital w Biskupcu, który ma na stanie tylko jeden ambulans, który obsługuje 
bardzo duży teren. Pan radny zapytał czy jest wiadome jak duże środki przekaże Rada 
w Dobrym Mieście na ten cel? Ile przekażą sąsiednie gminy, które mają uczestniczyć we 
współfinansowaniu? 

Pan Marcin Frączek powiedział, że skoro trwają rozmowy z Wojewodą w sprawie 
dofinansowania do karetki, należałoby poczekać na jego decyzję. Jeśli negocjacje nie 
przyniosą rezultatu wtedy na kolejnej sesji należałoby zrobić rozeznanie jakie są potrzeby 
w tym zakresie i podjąć decyzję o sfinansowaniu takich karetek. 

Pan Artur Wrochna stwierdził, że powinniśmy poczekać i dać szansę Wojewodzie 
na wywiązanie się ze swojego zadania a niewątpliwie jest nim szeroko pojęte ratownictwo. 

Pan Stanisław Trzaskowski w odpowiedzi na pytanie, dlaczego dopiero teraz składa 
wniosek w sprawie zakupu ambulansu, stwierdził, że dopiero teraz pojawiły się wolne środki, 
które można rozdysponować, a to jest jego propozycja ich podziału. Na następnej sesji tych 
środków niestety może już nie być. Pan Trzaskowski zapytał, czy skoro złożyliśmy wniosek 
do Wojewody w tej sprawie to czy podobny wniosek, dotyczący zakupu samochodów 
policyjnych został skierowany do właściwego Ministra w MSWiA? Gminy wciąż wspierają 
Policję i nikt nie ma o to pretensji, więc dlaczego nie możemy wesprzeć służby zdrowia? 

Pan Artur Wrochna stwierdził, że to Pan Komendant zwrócił się do nas jako 
Powiatu o wsparcie finansowe. 

Pan Andrzej Abako zaproponował, żeby Pan Komendant wyjaśnił na czym polega 
cała procedura związana z finansowaniem samochodów policyjnych. 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że prowadzenie takiej dyskusji jest bezcelowe. 
Pan Jacek Szydło powiedział, że powinniśmy trzymać się pewnej procedury, która 

obowiązuje wszystkich. Wniosek Pana radnego został odrzucony na Komisji Budżetowej 
w związku z powyższym na tym etapie sprawa jest zamknięta. Pan Szydło stwierdził, że w tej 
sytuacji Pan Trzaskowskie powinien dać czas Zarządowi na rozpatrzenie prośby Rady 
w Dobrym Mieście, dotyczącej zakupu ambulansu oraz na zweryfikowanie tego wniosku 
przez Skarbnika Powiatu. 

Pani Krystyna Szter powiedziała, że jest radną już czwartą kadencję i od niedawna 
stać nas jako Powiat na to, aby godnie przyjąć delegacje z Osnabrück i pokryć w całości 
koszty naszej delegacji w razie wyjazdu do Niemiec. Dlatego poprosiła radnych, aby nie 
zabierać pieniędzy, jakie są przeznaczone na promocję. 

Pan Stanisław Trzaskowski odnosząc się do wypowiedzi Pan Szydło zapytał, jaka 
procedura zabrania mu zgłaszania i przegłosowania wniosku? 
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Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że on nie zabronił nikomu zgłaszać wniosków, więc 
i w tej sytuacji jest to możliwe. 
 Pan Stanisław Trzaskowski zauważył, że wiele osób obserwuje sesje Rady Powiatu, 
dlatego nie możemy powoływać się na procedury, które zamkną nam usta. Nasi mieszkańcy 
chcą wiedzieć co robią radni, jakie decyzje podejmują i za co biorą pieniądze. 
 Pan Grzegorz Drozdowski stwierdził, że rozmowa na ten temat jest bezcelowa, 
dlatego złożył wniosek formalny dotyczący zakończenia dyskusji na ten temat. 
 Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są inne wnioski? 
 Pan Stanisław Trzaskowski powiedział, że chciałby, aby jego wniosek był 
rozpatrzony i żeby zakończyć dyskusję. 

Pan Jerzy Laskowski stwierdził, że zostały przedstawione dwa wnioski, jeden 
Komisji Budżetowej i jeden Pana Stanisława Trzaskowskiego. Wobec czego w sytuacji kiedy 
zostanie przegłosowany wniosek Komisji Budżetowej wtedy wniosek Pana radnego będzie 
bezprzedmiotowy. Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził 
głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącej projektu uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Olsztyńskiego na 2019 rok. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Kazimierz Olejarz, Iwona Plaskota, Janusz 
Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (2) 
Marian Piwcewicz , Stanisław Trzaskowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Moszczyński  
NIEOBECNI (1) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na rok 2019, w brzmieniu 
przekazanym radnym w materiałach sesyjnych. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Kazimierz Olejarz, Iwona Plaskota, Janusz 
Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (1) 
Marian Piwcewicz  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Moszczyński, Stanisław Trzaskowski  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski  
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 Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/35/2019 zmieniającą uchwałę 
w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2019 rok. 

         Załącznik nr 5 
 

 Pkt 7. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2015-2018. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Olsztyńskiego ma lata 2019-2039 (druk nr 11). 

Pani Lucyna Kozikowska powiedziała, że przedstawione zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej są konsekwencją podjętych zmian w budżecie Powiatu wraz 
z autopoprawką dotyczącą aktualizacji przedsięwzięć inwestycyjnych. Jeśli chodzi o dwa 
zadania realizowane na terenie Gminy Barczewo i Dywity uzupełniamy środki własne 
Powiatu zabezpieczone w latach 2020-2021 o planowane do otrzymania dofinansowanie ze 
środków unijnych w kwocie 25.000.000 zł. Zmiana ta nie powoduje zmian wyniku 
finansowego w latach 2020-2021 a umożliwi PSD przygotowanie procedury związanej 
z zamówieniami publicznymi.  

Druga sprawa związana jest z obsługą długu i zmniejszeniem potrzeb kredytowych 
Powiatu do kwoty 26.000.000 zł a tym samym skróceniem okresu obsługi długu do roku 
2034. Przewidywana kwota długu na 31.12.2019 roku wynosi 48.353.779.12 zł. Pani Skarbnik 
powiedziała, że Powiat Olsztyński spełnia wymogi wynikające z osiągniętego limitu 
dopuszczalnego wskaźnika spłaty zobowiązania w latach 2020-2034. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił o wystąpienie Przewodniczącego Komisji 
Budżetowej. 

Pan Jarosław Wolak poinformował, że Komisja Budżetowa na swoim posiedzeniu. 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2019-2039 i wnosi o jej przyjęcie bez 
poprawek.  

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Budżetowej o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Trzaskowski  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski , Lech Nitkowski . 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
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Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2019-2039. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz , Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stanisław Trzaskowski  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski , Lech Nitkowski. 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/36/ zmieniającą uchwałę 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2019-2039. 

Załącznik nr 6 
 

Pkt 8. Udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o  przedstawienie projektu uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań 
publicznych o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji i przeprowadzeniu 
imprez mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu 
Olsztyńskiego w roku 2019 (druk nr 13). 
 Pan Andrzej Abako powiedział, że jako Powiat wystąpiliśmy do gmin o wskazanie 
imprez, które należałoby sfinansować ze względu na ich charakter. Po analizie wszystkich 
propozycji wybrano 12 imprez, na które zostanie przeznaczone 9.000 zł. Dodatkowo 
w ramach promocji Powiat przeznaczy 1.000 zł na media w TVP 3, które będą promować 
nasz Powiat na terenie województwa warmińsko-mazurskiego. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań 
publicznych o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji i przeprowadzeniu 
imprez mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu 
Olsztyńskiego w roku 2019. 

Pani Krystyna Szter powiedział, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez 
poprawek.  

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz , 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań 
publicznych o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji i przeprowadzeniu 
imprez mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu 
Olsztyńskiego w roku 2019. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23)Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, 
Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, 
Zbigniew Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz 
Olejarz, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski , Lech Nitkowski . 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
  

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/37/2019 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań publicznych 
o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji i przeprowadzeniu imprez 
mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu Olsztyńskiego 
w roku 2019. 

          Załącznik nr 7 
 
 Następnie  Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawieni projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – 
Mazurskiego (druk nr 14). 
 Pan Jerzy Abako powiedział, że Samorząd Województwa Warmińsko – Mazurskiego 
wystąpił do Powiatu Olsztyńskiego o wsparcie dla Biura Regionalnego Województwa 
Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli. Pan Starosta powiedział, że celem działania Biura jest 
ochrona interesów regionu Warmii i Mazur w instytucjach Unii Europejskiej oraz promocja 
regionu  
 Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 
 Pan Jarosław Wolak poinformował, że Komisja Budżetowa na swoim posiedzeniu. 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego i wnosi o przyjęcie projektu uchwały 
bez poprawek. 
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Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządziła głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Budżetowej o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz  Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – 
Mazurskiego. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako , Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/38/2019 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 
         Załącznik nr 8 

 
Następnie  Pan Jerzy Laskowski  poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kolno (druk nr 15). 
Pan Andrzej Abako powiedział, że Wójt Gminy Kolno zwrócił się do Zarządu 

Powiatu z prośbą o dofinansowanie zakupu wozu strażackiego, który zostanie zakupiony od 
jednej z gmin Powiatu Osnabrück. Niestety Powiat Olsztyński nie może dofinansowywać 
OSP bezpośrednio z budżetu, gdyż wspieranie Ochotniczej Straży Pożarnej należy do zadań 
własnych gminy. Dlatego też w ramach pomocy i przy wykorzystaniu wolnych środków 
zadecydowano o wsparciu Gminy Kolno w wysokości 15.000 zł. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Kolno.  

Pan Jarosław Wolak poinformował, że Komisja Budżetowa na swoim posiedzeniu 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o przyjęcie projektu uchwały bez 
poprawek. 
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Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są inne głosy w dyskusji? 
Pan Stanisław Trzaskowski zapytał, o jaką kwotę wnioskowała Gmina Kolno? 
Pan Jerzy Laskowski odpowiedział, że 15.000 zł. 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie wniosku Komisji Budżetowej o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23)Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, 
Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, 
Zbigniew Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz 
Olejarz, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski , Lech Nitkowski.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kolno.  
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski , Lech Nitkowski.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/39/2019 w sprawie przyjęcia 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kolno. 

         Załącznik nr 9 
 
Pkt 9. Określenie zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych . 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił  Pana Arkadiusza Patureja, Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie o przedstawienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2019  (druk nr 16).  

Pan Arkadiusz Paturej powiedział, że w tym roku środki jakie otrzymaliśmy 
z PFRON-u na działania związane z niepełnosprawnością są większe niż kwota ustalona 
w grudniu przez Radę Powiatu i wynoszą 3.650.000 zł. Pan Dyrektor powiedział, że 
wszystkie zadania i wnioski, które są zgłaszane i wynikają z potrzeb naszych mieszkańców są 
realizowane. Wnioski, które wpływają są realizowane przez PFRON na poziomie 70%. 
Niestety pozostałe 30 % pozostają bez rozpoznania. Środki przekazywane z PFRON-u  
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uzupełniane są kwotą około 200.000 zł, która przeznaczana jest na warsztaty terapii 
zajęciowej. Kwota ta stanowi wkład własny Powiatu Olsztyńskiego w kwestii wspomagania 
osób niepełnosprawnych. Oprócz środków z PFRON-u, Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie otrzymuje dodatkowe fundusze dzięki uczestnictwu w dwóch projektach: 

 Aktywny Samorząd (ok. 400.000 zł), 
 Wyrównywanie Różnic Między Regionami (70.000 zł). 

Reasumując, stwierdził, że cały budżet przeznaczony na ten cel opiewa na kwotę 
4.500.000 zł. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2019 (druk nr 16). 

Pan Waldemar Jodko poinformował, że Komisja Spraw Społecznych na swoim 
posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wniosi o przyjęcie projektu uchwały 
bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania:  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23)Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, 
Grzegorz Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, 
Zbigniew Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz 
Olejarz, Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2019. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/40/2019 zmieniającą uchwałę 
w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2019 w sprawie.  
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Załącznik nr 10 
 

Pkt  10. Gospodarowanie mieniem Powiatu. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
stanowiących własność Powiatu Olsztyńskiego (druk nr 17). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że zmiana do uchwały w sprawie określenia zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu Olsztyńskiego została 
podyktowana zmianami, jakie zgłosił Dyrektor ZZOZ w Dobrym Mieście. Według wyliczeń 
Pana Dyrektora wielkość  lokali znajdujących się przy ulicy Grunwaldzkie 10B jest mniejsza 
niż zostało to przedstawione i wynosi 29,80 m² a nie 32 m². Dlatego należy niezwłocznie 
zmienić wykaz lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu Olsztyńskiego, których 
najem związany jest ze stosunkiem pracy i dopasować go do rzeczywistych wielkości. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Zastępcę Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały. 

Pan Artur Wrochna poinformował, że Komisja Gospodarki na swoim posiedzeniu 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu Olsztyńskiego i wnosi o 
jego przyjęcie bez poprawek.  

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Gospodarki o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
stanowiących własność Powiatu Olsztyńskiego. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/41/2019 zmieniającą uchwałę 

w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych stanowiących własność 
Powiatu Olsztyńskiego. 

Załącznik nr 11 
 
Pkt 11. Funkcjonowanie szkół i placówek na terenie powiatu olsztyńskiego. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektów uchwał 
dotyczących funkcjonowania szkół i placówek na terenie powiatu olsztyńskiego (druki nr 18, 
19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że docelowo nowy system będzie obejmował 8 
letnia szkołę podstawową, 4-letnie liceum, 5-letnie technikum, 3-letnią szkołę branżowa I 
stopnia i 2-letnią szkołę branżową II stopnia. Reforma spowoduje również wygaszenie 
gimnazjów. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
w Biskupcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji Narodowej 
w Zespole Szkół w Biskupcu.  

Pani Krystyna Szter poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
i wnosi o jego przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
w Biskupcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji Narodowej 
w Zespole Szkół w Biskupcu.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/42/2019 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 
im. Komisji Edukacji Narodowej wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Biskupcu w 
czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji Narodowej w Zespole Szkół 
w Biskupcu.  

Załącznik nr 12 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące w Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

Pani Krystyna Szter poinformował, że Komisja  Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnosi o jego przyjęcie bez poprawek.. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące w Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
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Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/43/2019 w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące w Zespole Szkół w Dobrym Mieście 

         Załącznik nr 13 
 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego im. Jacka Kaczmarskiego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. 
Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące 
im. Jacka Kaczmarskiego w Zespole Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w 
Olsztynku. 

Pani Krystyna Szter poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
i wnosi o jego przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego im. Jacka Kaczmarskiego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. 
Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące 
im. Jacka Kaczmarskiego w Zespole Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza 
w Olsztynku. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado , Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/44/2019 w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 
im. Jacka Kaczmarskiego wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Krzysztofa Celestyna 
Mrongowiusza w Olsztynku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Jacka 
Kaczmarskiego w Zespole Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku. 

         Załącznik nr 14 
 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Biskupcu w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół 
w Biskupcu. 

Pani Krystyna Szter poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jego 
przyjęcie bez poprawek.. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Biskupcu w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół 
w Biskupcu. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka , Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/45/2019 w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół w Biskupcu w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół 
w Biskupcu. 

          Załącznik nr 15 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście w pięcioletnie Technikum w 
Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

Pani Krystyna Szter poinformował, że Komisja  Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnosi o jego przyjęcie bez poprawek.. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji  o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście w pięcioletnie Technikum 
w Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
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Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/46/2019 w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół 
w Dobrym Mieście. 

Załącznik nr 16 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Hotelarsko 
– Gastronomicznego Nr 1 wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Krzysztofa Celestyna 
Mrongowiusza w Olsztynku w pięcioletnie Technikum Hotelarsko – Gastronomiczne Nr 1 w 
Zespole Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku. 

Pani Krystyna Szter poinformowała, że Komisja  Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnosi o jego przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka , Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
Hotelarsko – Gastronomicznego Nr 1 wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Krzysztofa 
Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku w pięcioletnie Technikum Hotelarsko – 
Gastronomiczne Nr 1 w Zespole Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
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Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz , Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/47/2019 w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Hotelarsko – 
Gastronomicznego Nr 1 wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Krzysztofa Celestyna 
Mrongowiusza w Olsztynku w pięcioletnie Technikum Hotelarsko – Gastronomiczne Nr 
1 w Zespole Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku. 

Załącznik nr 17 
 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Rolniczego 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. biskupa Ignacego Błażeja Krasickiego w 
Smolajnach w pięcioletnie Technikum Rolnicze w Zespole Szkół Rolniczych im. biskupa 
Ignacego Błażeja Krasickiego w Smolajnach. 

Pani Krystyna Szter poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnosi o jego przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, Iwona 
Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, Jerzy 
Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
PRZECIW (1) 
Marian Piwcewicz  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. biskupa Ignacego Błażeja 
Krasickiego w Smolajnach w pięcioletnie Technikum Rolnicze w Zespole Szkół Rolniczych 
im. biskupa Ignacego Błażeja Krasickiego w Smolajnach. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna . 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/48/2019 w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Rolniczego 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych im. biskupa Ignacego Błażeja 
Krasickiego w Smolajnach w pięcioletnie Technikum Rolnicze w Zespole Szkół 
Rolniczych im. biskupa Ignacego Błażeja Krasickiego w Smolajnach. 

Załącznik nr 18 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Biskupcu w 
czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół w Biskupcu. 

Pani Krystyna Szter poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jego 
przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego projektu uchwały w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego 
dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Biskupcu w czteroletnie II Liceum 
Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół w Biskupcu. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/49/2019 w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Biskupcu 
w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół w Biskupcu. 

Załącznik nr 19 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście 
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

Pani Krystyna Szter poinformował, że Komisja  Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnosi o jego przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz , Iwona Plaskota , Janusz Radziszewski , Krystyna Szter , Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście 
w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/50/2019 w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 
dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

Załącznik nr 20 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku w 
czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół im. Krzysztofa 
Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku . 

Pani Krystyna Szter poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnosi o jego przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w 
Olsztynku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół im. 
Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/51/2019 w sprawie 
stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w 
Olsztynku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół im. 
Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku. 

Załącznik nr 21 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum dla Dzieci 
Przewlekle Chorych przy Wojewódzkim Szpitalu Rehabilitacyjnym w Ameryce. 

Pani Krystyna Szter poinformowała, że podczas posiedzenia Komisja dopatrzyła się 
w treści uchwały pomyłki, a mianowicie zamiast zapisu Gimnazjum dla Dzieci Przewlekle 
Chorych przy Wojewódzkim Szpitalu Rehabilitacyjnym w Ameryce powinno znaleźć się 
określenie Gimnazjum Specjalne dla Dzieci Przewlekle Chorych przy Wojewódzkim Szpitalu 
Rehabilitacyjnym w Ameryce. Komisja potraktowała to jako oczywista omyłkę pisarską i po 
poprawieniu, pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały przyjmując ją bez poprawek 
uchwały i wnosi o jego przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Specjalnego 
dla Dzieci Przewlekle Chorych przy Wojewódzkim Szpitalu Rehabilitacyjnym w Ameryce. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/52/2019 w sprawie 
stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum Specjalnego dla 
Dzieci Przewlekle Chorych przy Wojewódzkim Szpitalu Rehabilitacyjnym w Ameryce. 

Załącznik nr 22 
 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Promocji o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum w Specjalnym 
Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Żardenikach. 

Pani Krystyna Szter poinformowała, że Komisja  Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 
wnosi o jego przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji o przyjęcie 
projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski . 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum 
w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Żardenikach. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado , Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
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Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/53/2019 w sprawie 
stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum w Specjalnym 
Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Żardenikach. 

Załącznik nr 23 
 

Pkt 12.Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę przedstawienie projektu uchwały  w 
sprawie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Gietrzwałd realizacji zadania pn.: 
,,Wykonanie peronów przy projektowanych przejściach dla pieszych przy drodze powiatowej 
nr 1457N w miejscowości Sząbruk” (druk nr 30). 
 Pan Andrzej Abako powiedział, że Komisja Bezpieczeństwa stwierdziła, że należy 
wykonać trzy przejścia dla pieszych i perony, celem poprawy bezpieczeństwa. Przejścia dla 
pieszych wykona PSD, natomiast perony, które znajdują się w katalogu zadań własnych 
Powiatu zostaną powierzone samorządowi Gminy Gietrzwałd. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Zastępcę Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały i wnosi o jego przyjęcie bez 
poprawek.. 

Pan Artur Wrochna poinformował, że Komisja Gospodarki na swoim posiedzeniu 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jej przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Gospodarki o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie powierzenia Gminie Gietrzwałd realizacji zadania pn.: ,,Wykonanie peronów przy 
projektowanych przejściach dla pieszych przy drodze powiatowej nr 1457N w miejscowości 
Sząbruk”. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
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Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frącze, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, 
Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, Marian 
Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław 
Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/54/2019 w sprawie powierzenia 
Gminie Gietrzwałd realizacji zadania pn.: ,,Wykonanie peronów przy projektowanych 
przejściach dla pieszych przy drodze powiatowej nr 1457N w miejscowości Sząbruk”. 

Załącznik nr 24 
 

Pkt 13. Powołanie rad społecznych szpitali. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały w 
sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu (druk nr 31). 

Pan Andrzej Abako poinformował, że do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. 
Jana Mikulicza w Biskupcu zostali wyznaczeni: Pan Waldemar Jodko, Pani Katarzyna 
Nowakowska i Pan Janusz Szczawiński. Pan Starosta przypomniał jednocześnie, iż praca 
w Radzie jest pracą o charakterze społecznym. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie wyboru przez Radę 
Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. 
Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Pan Waldemar Jodko poinformował, że Komisja Spraw Społecznych na swoim 
posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jego przyjęcie bez 
poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady 
Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć , Jerzy Laskowski , Joanna Michalska , Andrzej Moszczyński , Kazimierz Olejarz , 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/55/2019 w sprawie wyboru 

przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 25 
 

Następnie Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie  projektu 
uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu (druk nr 32). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że wnosi o powołanie Rady Społecznej w składzie: 
 przewodniczący Rady Społecznej – Janusz Radziszewski, 
 członkowie - Waldemar Jodko, Katarzyna Nowakowska, Janusz Szczawiński, 
 przedstawiciel Wojewody Warmińsko-Mazurskiego – Tomasz Gogoł. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie powołania Rady 
Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Pan Waldemar Jodko poinformował, że Komisja Spraw Społecznych na swoim 
posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jego przyjęcie bez 
poprawek. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są inne głosy w dyskusji? 
Pan Marian Piwcewicz zapytał, według jakiej procedury są wybierani członkowie do 

Rady Społecznej? 
Pan Andrzej Abako poinformował, że zostało skierowane zapytanie do Wojewody o 

wyznaczenie przedstawiciela, który z jego ramienia będzie uczestniczył w posiedzeniach 
Rady. W tej kadencji z podobną prośbą zwrócono się również do Rady Miasta w Dobrym 
Mieście i Biskupcu oraz Burmistrzów tych miast. Celem wszystkich tych konsultacji była 
lepsza współpraca między samorządami. Pan Starosta zaznaczył również, że na czele Rady 
stoi przewodniczący wyznaczony przez Starostę. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak , Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
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Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski , Jerzy Tytz , Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski , Joanna Michalska , Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 
  Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/56/2019 w sprawie powołania 
Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 26 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały w 
sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście (druk nr 33). 

Pan Andrzej Abako poinformował, że do Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Dobrym Mieście zostali powołani: Pani Agnieszka Falkowska, Pan Marek 
Iliuczonek, Pan Stanisław Niepsuj, Pani Wioletta Nowak, Pani Weronika Ulewicz. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie wyboru przez Radę 
Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

Pan Waldemar Jodko poinformował, że Komisja Spraw Społecznych na swoim 
posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jego przyjęcie bez 
poprawek.. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako , Małgorzata Chyziak , Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz , Grzegorz 
Drozdowski , Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
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Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady 
Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak , Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/57/2019 w sprawie powołania  
przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

Załącznik nr 27 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o zabranie głosu w sprawie projektu 
uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Dobrym Mieście (druk nr 34). 

Pan Andrzej Abako powiedział, że wnosi o powołanie Rady Społecznej w składzie: 
 przewodniczący Rady Społecznej – Jarosław Wolak, 
 członkowie – Agnieszka Falkowska, Marek Iliuczonek, Stanisław Niepsuj, 

Wioletta Nowak, Weronika Ulewicz, 
 przedstawiciel Wojewody Warmińsko-Mazurskiego – Jarosław Borowik. 

 
Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych 

o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie powołania Rady 
Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

Pan Waldemar Jodko poinformował, że Komisja Spraw Społecznych na swoim 
posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jego przyjęcie bez 
poprawek.. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
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Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie powołania Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym 
Mieście.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski , Lech Nitkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/58/2019 w sprawie powołania 
Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

Załącznik nr 28 
 

Pkt 14. Utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przy Gospodarstwie Rybackim. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poprosił Panią Anetę Świeczkowską, Dyrektor Wydziału 
Gospodarowania Środowiskiem w Starostwie Powiatowym w Olsztynie o przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przy Gospodarstwie 
Rybackim "Bartołty Wielkie" Piotr Fenicki (druk nr 35).  
 Pani Aneta Świeczkowska powiedziała, że Pan Piotr Fenicki prowadzący 
Gospodarstwo Rybackie „Bartołty Wielkie” wystąpił z wnioskiem do Rady Powiatu 
o wyrażenie zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej. W uzasadnieniu Pan Fenicki 
podał, że nowoutworzona Straż będzie dodatkowo chroniła wody, które są przez niego 
użytkowane, głównie przez przeciwdziałanie kłusownictwu i ochronę tarlisk. Zgodnie z 
ustawą o rybactwie śródlądowym Społeczna Straż Rybacka współpracuje z Państwową Strażą 
Rybacką a  nadzór specjalistyczny nad Strażą sprawuje Komendant Wojewódzki Państwowej 
Straży Rybackiej. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Zastępcę Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie sprawozdania dotyczącego projektu uchwały w sprawie utworzenia 
Społecznej Straży Rybackiej przy Gospodarstwie Rybackim "Bartołty Wielkie" Piotr Fenicki.  

Pan Artur Wrochna poinformował, że Komisja Gospodarki na swoim posiedzeniu 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jego przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Spraw Społecznych o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 
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Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki , Jan Dowgielewicz , Grzegorz 
Drozdowski , Ewa Dutka , Marcin Frączek , Waldemar Jodko , Anna Klewiado , Zbigniew 
Kukuć , Jerzy Laskowski , Joanna Michalska , Andrzej Moszczyński , Kazimierz Olejarz , 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przy Gospodarstwie Rybackim "Bartołty 
Wielkie" Piotr Fenicki.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/59/2019 w sprawie utworzenie 
Społecznej Straży Rybackiej przy Gospodarstwie Rybackim "Bartołty Wielkie" Piotr 
Fenicki.  

Załącznik nr 29 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił  Zastępcę Przewodniczącego Komisji Gospodarki o 
przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulamin Społecznej Straży 
Rybackiej przy Gospodarstwie Rybackim "Bartołty Wielkie" Piotr Fenicki (druk nr 36). 

Pan Artur Wrochna poinformował, że Komisja Gospodarki na swoim posiedzeniu 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnosi o jej przyjęcie bez poprawek. 

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 
w sprawie wniosku Komisji Gospodarki o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
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Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie uchwalenia Regulamin Społecznej Straży Rybackiej przy Gospodarstwie 
Rybackim "Bartołty Wielkie" Piotr Fenicki. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyńsk , Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/60/2019 w sprawie uchwalenia 
Regulamin Społecznej Straży Rybackiej przy Gospodarstwie Rybackim "Bartołty 
Wielkie" Piotr Fenicki. 

Załącznik nr 30 
 

Pkt 15. Przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Międzynarodowego Stowarzyszenia 
„Cittaslow – Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia”. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie przystąpienia Powiatu Olsztyńskiego do Międzynarodowego Stowarzyszenia 
Cittaslow (druk nr 37). 

Pan Andrzej Abako poinformował, że co prawda nie będziemy mogli korzystać 
bezpośrednio ze środków Cittaslow, gdyż Powiat Olsztyński nie jest beneficjentem tego 
programu, ale bycie wewnątrz tej organizacji umożliwi nam wpływ na kreowanie polityki 
związanej z przeznaczaniem funduszy pochodzących z tego źródła. 

Do Międzynarodowego Stowarzyszenia Cittaslow należy wiele polskich miast. Aż 
pięć z nich znajduje się na terenie województwa warmińsko-mazurskiego. Pan Starosta 
powiedział, że żyjemy w pięknym, zielonym regionie, który jednak boryka się z wieloma 
różnymi problemami, takimi jak smog. Na dzień dzisiejszy główną bolączką miast Powiatu 
Olsztyńskiego jest walka z zanieczyszczeniem środowiska a tym samym promowanie i 
wspieranie działań mających na celu likwidację tego problemu. Dzięki przystąpieniu do tego 
Stowarzyszenia będziemy mieli możliwość wpływu na to, aby pieniądze były kierowane 
przede wszystkim na poprawę bezpieczeństwa zdrowotnego naszych mieszkańców. Na 
koniec Pan Starosta poprosił o zabranie głosu przez Pana Artura Wrochnę, głównego 
inicjatora przystąpienia Powiatu Olsztyńskiego do Stowarzyszenia Cittaslow. 

Pan Artur Wrochna poinformował, że dziś do Sieci należy około 250 miast z całego 
świata. Ruch Cittaslow promuje użycie technologii zorientowanych na poprawę jakości 
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środowiska a także realizuje pomysły ochrony środowiska i propaguje zrównoważony rozwój. 
Wszystko to przyczynia się do poprawy jakości życia w miastach należących do Sieci. 
Wszystkie nasze miasta korzystają z pieniędzy, które pojawiły się w Regionalnym Programie 
Operacyjnym a była to do tej pory kwota ok. 200.000.000 zł. Pan radny wspomniał również, 
że członkiem wspomagającym, wspierającym jest województwo warmińsko-mazurskie, co 
powoduje, że wszelkie działania promocyjne, które odbywają się w kraju są finansowane z 
pieniędzy składkowych pochodzących z Sieci ale i samego Stowarzyszenia, które zostało 
powołane do obsługi programów na terenie Europy. Powiat Olsztyński w ramach corocznej 
składki członkowskiej będzie musiał zapłacić kwotę 3500 euro. Dzięki temu będziemy mogli 
promować nie tylko nasze miasteczka już będące w Cittaslow, ale także inne, mniejsze 
miejscowości z Powiatu, które ze względów formalnych nie mogą być w Sieci. 

Pan Jerzy Laskowski poprosił Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji o przedstawienie opinii na temat projektu uchwały w sprawie 
przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow – 
Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia”.  

Pani Krystyna Szter powiedziała, że Komisja Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 
Powiatu Olsztyńskiego do Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow – 
Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia” i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek.  

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są inne wnioski lub głosy w dyskusji? 
Pan Stanisław Trzaskowski stwierdził, że nie zgadza się ze stwierdzeniem zawartym 

w uzasadnieniu do projektu uchwały a mianowicie, że udział Powiatu Olsztyńskiego jako 
członka wspierającego przyczyni się do budowania marki Powiatu w kontekście promocji 
gospodarczej. Pan radny zapytał, czy jako członek wspierający przystępujemy do 
Międzynarodowej czy Krajowej Sieci czy może do Stowarzyszenia? Stwierdził, że jeśli 
mamy mieć wpływ na podział środków, to Stowarzyszenie będzie miało największy wpływ 
na Marszałka Województwa a nie, jak wszystkim się wydaje, Sieć. Zaznaczył również, że 
owszem przystąpienie do tej struktury pomoże w promowaniu naszych gmin, ale cały 
program promocyjny powinien być dołączony do uzasadnienia.  

Pan Artur Wrochna powiedział, że będziemy wspierać Sieć Międzynarodową, ale 
środki zostaną w kraju i będą przeznaczone na działania promocyjne. Oczywiście w ślad za tą 
uchwała powinien iść kalendarz wydarzeń na cały rok, który z pewnością zostanie wkrótce 
przedstawiony. 

Pan Andrzej Abako powiedział, że przystąpienie do Międzynarodowego 
Stowarzyszenia „Cittaslow” to pierwszy krok jaki robimy, aby móc wpisać się w ten 
kalendarz. W momencie kiedy zostanie on ustalony, wtedy Powiat Olsztyński będzie mógł 
wpisać się z całym programem promocyjnym dotyczącym dwunastu naszych gmin. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są inne głosy w dyskusji? 
Ponieważ więcej głosów nie było Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie 

w sprawie wniosku Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji dotyczącego 
projektu uchwały w sprawie przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Międzynarodowego 
Stowarzyszenia „Cittaslow – Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia”. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
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Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
BRAK GŁOSU (1) 
Stanisław Trzaskowski  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 

w sprawie przystąpienia Powiatu Olsztyńskiego do Międzynarodowego Stowarzyszenia 
„Cittaslow – Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia”.  

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/61/2019 w sprawie 
przystąpienie Powiatu Olsztyńskiego do Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow 
– Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia”. 

Załącznik nr 31 
 

Pkt 16 Powołanie Komisji Statutowej. 
 
 Pan Jerzy Laskowski poinformował, że jest potrzeba powołania Komisji Statutowej 
(druk nr 38). W poprzedniej kadencji, w związku ze zmianą ustawy o samorządzie 
powiatowym, powołano Komisję, która miała za zadanie dostosować nasz statut do nowego 
stanu prawnego. Niestety podczas wprowadzania zmian do statutu pominięto pewne zapisy. 
Nowa ustawa daje możliwość inicjatywy uchwałodawczej mieszkańcom, co nie zostało ujęte 
podczas prac Komisji. Poza tym ustawa nakłada na nas obowiązek podjęcia pewnej uchwały, 
która ureguluje zasady wnoszenia inicjatyw obywatelskich. Komisja ta będzie potrzebna, 
żeby zaopiniować projekt tej uchwały. W związku z powyższym niezbędny będzie wybór 
członków, którzy znajda się w jej składzie. Pan Jerzy Laskowski poprosił o zgłaszanie 
kandydatur. 
 Pan Zbigniew Czabrycki zaproponował kandydaturę Pani Małgorzaty Chyziak. 
 Pani Małgorzata Chyziak wyraziła zgodę na uczestnictwo w pracach Komisji. 

Pan Andrzej Abako zaproponował kandydaturę Pana Jacka Szydło i Pana Jerzego 
Laskowskiego. 
Pan Jerzy Laskowski wyraził zgodę na uczestnictwo w pracach Komisji. 
Pan Jacek Szydło wyraził zgodę na uczestnictwo w pracach Komisji. 
Pani Joanna Michalska zaproponowała kandydaturę Pana Artura Wrochny i Pana 
Grzegorza Drozdowskiego. 
Pan Artur Wrochna wyraził zgodę na uczestnictwo w pracach Komisji. 
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Pan Grzegorz Drozdowski wyraził zgodę na uczestnictwo w  pracach Komisji. 
Pan Jerzy Laskowski poinformował, że w składzie Komisji Statutowej znajdą się: 

1) Jerzy Laskowski – Przewodniczący 
2) Małgorzata Chyziak 
3) Grzegorz Drozdowski 
4) Jacek Szydło 
5) Artur Wrochna 

Poinformował również, że przedmiotem działania Komisji Statutowej będzie 
opracowanie propozycji zmian Statutu Powiatu Olsztyńskiego w terminie do dnia 30 czerwca 
2019 r.  

Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie powołania 
i określenia składu osobowego Komisji Statutowej. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/62/2019 w sprawie powołania 
i określenia składu osobowego Komisji Statutowej. 

Załącznik nr 32 
 

Pkt 17. Rozpatrzenie skargi. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że wpłynęła skarga Pana Z. P. na działalność 
Dyrektora DPS w Grazymach. Pan Przewodniczący odczytał treść notatki sporządzonej przez 
pracownika, w której została zawarta owa skarga. Następnie Pan Przewodniczący 
poinformował, że z opinii prawnej, wynika, iż opisana sytuacja może być traktowana jako 
skarga na kierownika powiatowej jednostki organizacyjnej . 

Po uzyskaniu opinii, skargę przekazano do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Olsztynie. Pan Przewodniczący zapytał, czy na sali jest 
osoba skarżąca? Wobec braku osoby zainteresowanej Pan Laskowski poprosił o zabranie 
głosu przez Panią Iwonę Plaskota Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pani Iwona Plaskota powiedziała, że Komisja w dniu 26 lutego 2019 r, zapoznała się 
ze skargą, wyjaśnieniami Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie oraz Dyrektora 
i pracowników Domu Pomocy Społecznej w Grazymach. W oparciu o powyższe wyjaśnienia 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie stwierdziła niewłaściwej opieki nad Panem T. w 
trakcie jego pobytu w Domu Pomocy Społecznej w Grazymach. W opinii Komisji 
pracownicy Domu dołożyli wszelkich starań, by pensjonariusz miał właściwą opiekę 
okulistyczną. W świetle powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji postanowiła uznać 
skargę Pana Z.P. za bezzasadną.  
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Następnie Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały 
w sprawie rozpatrzenie skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 
w Grazymach. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz 
Drozdowski, Ewa Dutka , Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew 
Kukuć, Jerzy Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, 
Marian Piwcewicz, Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, 
Stanisław Trzaskowski, Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/63/2019 w sprawie 
rozpatrzenie skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Grazymach. 

Załącznik nr 33 
 
Pkt 18. Prace komisji Rady Powiatu. 
 

Pan Jerzy Laskowski poprosił o zabranie głosu przez Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji Gospodarki w sprawie planu pracy na 2019 rok. 

Pan Artur Wrochna poinformował, że Komisja Gospodarki opracowała plan pracy, 
który stanowi załącznik do uchwały. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są jakieś pytania ? 
Wobec braku pytań Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki na rok 2019. 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, Marian Piwcewicz, 
Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna. 
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Abako  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/64/2019 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki na rok 2019. 



 55

Załącznik nr 34 
 

Następnie Pan Jerzy Laskowski poprosił o zabranie głosu przez Przewodniczącego 
Komisji Budżetowej w sprawie planu pracy na 2019 rok. 

Pan Jarosław Wolak poinformował, że Komisja Budżetowa opracowała plan pracy, 
który stanowi załącznik do uchwały. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są jakieś pytania ? 
Wobec braku pytań Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowej na rok 2019. 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, Marian Piwcewicz, 
Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Abako  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski  

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/65/2019 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowej na rok 2019. 

Załącznik nr 35 
 

Następnie Pan Jerzy Laskowski poprosił o zabranie głosu przez Przewodniczącą 
Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji w sprawie planu pracy na 2019 rok. 

Pani Krystyna Szter poinformowała, że Komisja Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji opracowała plan pracy, który stanowi załącznik do uchwały. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są jakieś pytania ? 
Wobec braku pytań Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji na rok 2019. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz , Grzegorz Drozdowski , Ewa 
Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, Marian Piwcewicz, 
Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Abako  
NIEOBECNI (2) 
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Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski. 
Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/66/2019 w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji na 
rok 2019. 

Załącznik nr 36 
 

Następnie Pan Jerzy Laskowski poprosił o zabranie głosu przez Przewodniczącego 
Komisji Spraw Społecznych w sprawie planu pracy na 2019 rok. 

Pan Waldemar Jodko poinformował, że Komisja Spraw Społecznych opracowała 
plan pracy, który stanowi załącznik do uchwały. 

Pan Jerzy Laskowski zapytał, czy są jakieś pytania ? 
Wobec braku pytań Pan Jerzy Laskowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych na rok 
2019. 

Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Małgorzata Chyziak, Zbigniew Czabrycki, Jan Dowgielewicz, Grzegorz Drozdowski, Ewa 
Dutka, Marcin Frączek, Waldemar Jodko, Anna Klewiado, Zbigniew Kukuć, Jerzy 
Laskowski, Joanna Michalska, Andrzej Moszczyński, Kazimierz Olejarz, Marian Piwcewicz, 
Iwona Plaskota, Janusz Radziszewski, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Stanisław Trzaskowski, 
Jerzy Tytz, Jarosław Wolak, Artur Wrochna.  
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Abako  
NIEOBECNI (2) 
Bogumił Kuźniewski, Lech Nitkowski  
 Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/67/2019 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw Społecznych na rok 2019. 

Załącznik nr 37 
 
Pkt 19. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że zgodnie z art. 25c ust. 3 ustawy z dnia 5 
czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym radni są obowiązani złożyć oświadczenia 
majątkowe wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 
(PIT) za rok poprzedni w dwóch egzemplarzach (2 egzemplarze oświadczenia +2 kopie PIT-
u). Oświadczenie powinno zawierać informacje wymienione w art. 25c ustawy o samorządzie 
powiatowym. Oświadczenie powinno zostać złożone do dnia 30 kwietnia, według stanu na 
dzień 31 grudnia roku poprzedniego. Druki oświadczeń majątkowych zostaną przekazane 
Państwu Radnym droga mailową.  

Pan Jerzy Laskowski poinformował również, że wpłynęło pismo od Warmińsko – 
Mazurskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków  z informacją o udzieleniu dotacji: 
Parafii Rzymskokatolickiej w Klebarku Wielkim w wysokości 15.000 zł, Parafii 
Rzymskokatolickiej pw św. Jakuba w Olsztynie w wysokości 42.000 zł oraz pismo od Urzędu 
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Miejskiego w Dobrym Mieście z informacją o udzieleniu dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 
w Orzechowie w wysokości 30.000 zł. 

Pan Jerzy Laskowski poinformował, że interpelacja Pana Mariana Piwcewicza 
została przesłana drogą mailową wszystkim radnym do wiadomości. Od tej pory wszystkie 
interpelacje i odpowiedzi na nie będą rozsyłane do radnych w celu zapoznania się z tematem. 

Pani Krystyna Szter zapytała, do jakich stowarzyszeń należy Powiat Olsztyński i jak 
wysokie składki płacimy? Pani Szter poprosiła również, aby każdy radny otrzymywał 
zestawienie ile dróg powiatowych, gruntowych i utwardzonych oraz ulic posiada każda gmina 
oraz jak wygląda plan naprawy dróg gruntowych w poszczególnych obwodach. W 
międzyczasie Pani radna otrzymała informację, że zarówno zestawienie dróg jak i plan 
naprawy dróg został przesłany wszystkim drogą mailową. 

Pani Anna Klewiado zapytała, jakie jest kryterium przy ustalaniu kolejności 
wykonywania prac remontowych dotyczących dróg? Pani radna odnosząc się do złożonej 
skargi zaproponowała również, aby na sesję zapraszane były również osoby skarżące, których 
dana sprawa dotyczy, aby mogły osobiście przedstawić swoje stanowisko.  

Pan Jerzy Laskowski poprosił o zabranie głosu przez Pana Dariusza Jasińskiego –
Dyrektora Powiatowej Służby Drogowej. 

Pan Dariusz Jasiński odpowiadając na pytanie Pani Klewiado stwierdził, że plan 
remontów ustalany jest na podstawie wywiadów kierowników danych obwodów. Drogi, które 
są w najgorszym stanie remontowane są w pierwszej kolejności. Pan Jasiński poinformował, 
że w związku z posiadanym materiałem (grys i emulsje), od poniedziałku lub wtorku PSD 
może rozpocząć remonty we własnym zakresie. W następnym tygodniu będą również 
pieniądze na wsparcie remontów cząstkowych poprzez firmy zewnętrzne. Dodatkowo 
będziemy mieli wsparcie firm zewnętrznych na remonty dróg bitumicznych. 

Pan Andrzej Moszczyński poinformował, że Komisja Rewizyjna  w dniu 08.02.2019 
roku przeprowadziła kontrolę realizacji inwestycji pn. „Modernizacja energetyczna budynku 
administracyjnego Powiatu Olsztyńskiego przy Placu Bema 5 w Olsztynie”. Po zapoznaniu 
się przedłożonymi materiałami, wyjaśnieniami Dyrektora Wydziału Budownictwa i 
Inwestycji, Komisja Rewizyjna przyjęła, że przyczyną niewłaściwej realizacji inwestycji jest 
wyłącznie nierzetelność wykonawcy. Komisja oczekiwała od Zarządu Powiatu informacji na 
temat podjętej decyzji w kwestii ewentualnego rozwiązania umowy z wykonawcą. Zarząd 
podjął decyzję, że nie rozwiązujemy umowy i kontynuujemy tą inwestycję z tym samym 
wykonawcą. Pan Moszczyński poinformował też, że rozliczenie dotacji zewnętrznej z 
Regionalny Program Operacyjny Warmia i Mazury 2014-1020 przedłużono do 28.06.2019 
roku. Tym samym Komisja dostała zapewnienie, iż inwestycja jest niezagrożona utratą 
dofinansowania. 

Pan Andrzej Abako odpowiadając na pytanie Pani Szter dotyczące Stowarzyszeń 
poinformował, że należymy do: 
 Stowarzyszenia Łyna-Ława, która współorganizuje budowę ścieżki rowerowej z Olsztyna 

do Lidzbarka Warmińskiego (składka wynosi 2.000 zł ), 
 Związku Powiatów Polskich, skupiający powiaty z całego kraju, które wypracowują 

wspólne stanowisko samorządów dotyczące np. oświaty, zdrowia (składka wynosi 0,16 gr 
od mieszkańca czyli w sumie około 20.000 zł), 

 Stowarzyszenia Dom Warmiński, którego zadaniem jest promocja miast z terenu powiatu 
olsztyńskiego (składka wynosi około 20.000 zł), 

 Stowarzyszenie Olsztyński Obszar Aglomeracyjny, które ma za zadanie wspólne z  
miastem Olsztyn i gminami Powiatu Olsztyńskiego działanie na rzecz promocji regionu i 
gmin (składka wynosi 19.793 zł), 

 Stowarzyszenie Szesnastka skupia głównie samorządy znajdujące się wzdłuż drogi 
krajowej Nr 16. 
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Pan Stanisław Trzaskowski zaproponował, żeby sesje były zwoływane częściej, co 
pozwoli na szczegółowe omówienie bardziej problematycznych, wymagających szerszej 
dyskusji tematów. Zaproponował również, aby materiały sprawozdawcze, które z reguły 
zajmują więcej czasu omawiane były na odrębnej sesji. 

Pan Jerzy Laskowski powiedział, że według harmonogramu kolejne sesje będą 
odbywały się znacznie częściej. Jeśli jednak zajdzie taka potrzeba zawsze jest możliwość 
zwołania sesji nadzwyczajnej. 

Pan Jarosław Wolak zwrócił się z zapytaniem do dyrektora PSD, na jakim etapie jest 
sprawa naprawy chodnika w miejscowości Jesionowo? 

Pan Andrzej Abako podziękował wszystkim radnym za uczestnictwo w sesji oraz 
gościom za przybycie. Złożył również najserdeczniejsze życzenia świąteczne. 

Pan Jerzy Laskowski podziękował radnym za wielogodzinny trud obradowania oraz 
życzył wszystkim zdrowych i pogodnych świąt Wielkanocnych. 

 
Pkt 20. Zamknięcie obrad Sesji.  
 

Pan Jerzy Laskowski zamknął obrady III sesji Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 29 
marca 2019 r.  
 
Sporządzili: 
Iwona Zaworska 
Piotr Ulatowski 
Marta Kuczyńska 

 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych.  
2. Lista obecności gości. 
3. Lista pracowników Starostwa. 
4. Porządek obrad sesji.  
5. Uchwała Nr III/35/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego 

na 2019 rok. 
6. Uchwała Nr III/36/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2019 – 2039. 
7. Uchwała Nr III/37/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu 

Olsztyńskiego na realizację zadań publicznych o charakterze ponadgminnym 
polegających na organizacji i przeprowadzeniu imprez mających duże znaczenie dla 
rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu Olsztyńskiego w roku 2019. 

8. Uchwała Nr III/38/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

9. Uchwała Nr III/39/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kolno. 
10. Uchwała Nr III/40/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i przeznaczenia 

na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  na rok 
2019. 

11. Uchwała Nr III/41/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad wynajmowania 
lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu Olsztyńskiego. 

12. Uchwała Nr III/42/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej wchodzącego 
w skład Zespołu Szkół w Biskupcu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Komisji 
Edukacji Narodowej w Zespole Szkół w Biskupcu. 
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13. Uchwała Nr III/43/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym 
Mieście w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

14. Uchwała Nr III/44/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Jacka Kaczmarskiego wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku w czteroletnie 
Liceum Ogólnokształcące im. Jacka Kaczmarskiego w Zespole Szkół im. Krzysztofa 
Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku. 

15. Uchwała Nr III/45/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Biskupcu 
w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół w Biskupcu. 

16. Uchwała Nr III/46/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Dobrym Mieście 
w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

17. Uchwała Nr III/47/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Hotelarsko – Gastronomicznego Nr 1 wchodzącego w skład 
Zespołu Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku w pięcioletnie 
Technikum Hotelarsko – Gastronomiczne Nr 1 w Zespole Szkół im. Krzysztofa Celestyna 
Mrongowiusza w Olsztynku. 

18. Uchwała Nr III/48/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
czteroletniego Technikum Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Rolniczych 
im. biskupa Ignacego Błażeja Krasickiego w Smolajnach w pięcioletnie Technikum 
Rolnicze w Zespole Szkół Rolniczych im. biskupa Ignacego Błażeja Krasickiego w 
Smolajnach. 

19. Uchwała Nr III/49/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu 
Szkół w Biskupcu w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole 
Szkół w Biskupcu. 

20. Uchwała Nr III/50/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu 
Szkół w Dobrym Mieście w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w 
Zespole Szkół w Dobrym Mieście. 

21. Uchwała Nr III/51/2019 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu 
Szkół im. Krzysztofa Celestyna Mrongowiusza w Olsztynku w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół im. Krzysztofa Celestyna 
Mrongowiusza w Olsztynku. 

22. Uchwała Nr III/52/2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 
dotychczasowego Gimnazjum Specjalnego dla Dzieci Przewlekle Chorych przy 
Wojewódzkim Szpitalu Rehabilitacyjnym w Ameryce. 

23. Uchwała Nr III/53/2019 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 
dotychczasowego Gimnazjum w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym 
w Żardenikach. 

24. Uchwała Nr III/54/2019 w sprawie powierzenia Gminie Gietrzwałd realizacji zadania pn. 
„Wykonanie peronów przy projektowanych przejściach dla pieszych przy drodze 
powiatowej nr 1457N w miejscowości Sząbruk”. 

25. Uchwała Nr III/55/2019 w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie 
przedstawicieli do składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza  
w Biskupcu. 
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26. Uchwała Nr III/56/2019 w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. 
Jana Mikulicza w Biskupcu. 

27. Uchwała Nr III/57/2019 w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie 
przedstawicieli do składu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Dobrym Mieście. 

28. Uchwała Nr III/58/2019 w sprawie powołania Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Dobrym Mieście. 

29. Uchwała Nr III/59/2019 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży 
Rybackiej przy Gospodarstwie Rybackim „Bartołty Wielkie” Piotr Fenicki. 

30. Uchwała Nr III/60/2019 w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej  
przy Gospodarstwie Rybackim „Bartołty Wielkie” Piotr Fenicki. 

31. Uchwała Nr III/61/2019 w sprawie przystąpienia Powiatu Olsztyńskiego do 
Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow – Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego 
Życia”. 

32. Uchwała Nr III/62/2019 w sprawie powołania i określenia składu osobowego Komisji 
Statutowej. 

33. Uchwała Nr III/63/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Grazymach. 

34. Uchwała Nr III/64/2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki na rok 
2019. 

35. Uchwała Nr III/65/2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowej na rok 
2019. 

36. Uchwała Nr III/66/2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, 
Kultury Fizycznej i Promocji na rok 2019. 

37. Uchwała Nr III/67/2019 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Spraw 
Społecznych  
na rok 2019. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


